
 

       

                           
                REPUBLIKA HRVATSKA 

 

KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 

                Županijska skupština  

  

Koprivnica, 16. svibnja 2023. 

 

ZAPISNIK 

od 15. svibnja 2023.  

 

sa 11. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije održane 15. 

svibnja 2023. godine u Gradskoj vijećnici Grada Koprivnice, Zrinski trg 1/I, s početkom u 16,00  

sati. 

  Sjednica je sazvana pozivom KLASA: 024-02/23-01/1, URBROJ: 2137-02/03-23-5   od 

5. svibnja 2023. godine.    

 

 Sjednici prisustvuju članice i članovi Županijske skupštine: 

- Vlado Bakšaj, Mijo Bardek, Ivan Biškup, Željko Brček, Dražen Čuklić, Ivan Čupen, 

Ana Marija Đurđ, Siniša Fabijanec, Damir Felak, Darko Fištrović, Ernest Forjan, Marko Fucak, 

Tomislav Golubić, Sandra Kantar, Mladen Kešer, Jadranka Lakuš, Marijana Lokotar, Darko 

Markić, Marko Martinčević, Zdravko Matotan, Dajana Milodanović, Đurđica Mustaf, Eugen 

Pali,  Stjepan Peršin, Dubravko Picig, Željko Pintar, Miodrag Plantak,  Verica Rupčić, Ivica 

Srbljinović, Natalija Sučić, Tea Šćetarić-Jasek, Kristina Škoda Vajdić i Josip Večenaj.  

 

Sjednici opravdano ne prisustvuju:  

1. Danijela Glavosek Kovačić 

2. Hrvoje Janči 

3. Željko Lacković 

4. Miroslav Kovačić  

 

 

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan  

2. Ratimir Ljubić, zamjenik župana 

3. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske 

skupštine i pravne poslove  

4. Darko Masnec,  pročelnik Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu  

5. Maja Blažek, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti 

6. Ana Mušlek, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine 



7. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, 

gradnju 

8. Tihomir Kvakarić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 

poslove 

9. Melita Birčić, ravnateljica razvojne agencije Pora 

10. Nikola Kovačec, član Savjeta mladih KKŽ 

11. Valentina Čadavec, predsjednica kluba za starije osobe „Mariška“ 

12. Antonija Pukec, predsjednica Gradskog društva CK Križevci  

13. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje KKŽ 

14. Dragutin Guzalić, ravnatelj ŽUC-a Križevci 

15. Helena Matica, viša savjetnica – specijalistica za poslove Županijske skupštine 

16. Verica Ujlaki, pomoćnica pročelnice za informacijsku sigurnost i tehničke poslove 

17. Marko Sinković, savjetnik za informatiku 

18.  Karlo Sigetić, viši stručni suradnik za komunikacije i protokol 

19. Irena Sobota Margetić, referentica za poslove Županijske skupštine 

20. Predstavnici medija. 

 

PREDSJEDNIK: Otvaram 11. sjednicu  Županijske skupštine Koprivničko- križevačke 

županije i pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici. Molim pročelnicu Ljubicu Belobrk 

Flamaceta da izvrši prozivku članica i članova. 

 

 Ljubica Belobrk Flamaceta proziva članove i izvješćuje o broju prisutnih. 

 

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je sjednici prisutno 32. članova i da ova Županijska 

skupština može donositi pravovaljane odluke.  

Prije početka današnje sjednice u sustavu e-Sjednice naknadno ste zaprimili suglasnost 

Ministarstva poljoprivrede na odluke o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta „Mali 

Kalnik“ i „Sveti Ivan Žabno“. 

 

Sada molim pročelnicu Ljubicu Belobrk Flamaceta da nas izvijesti o izvršenju 

zaključaka s prošle sjednice. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Svi opći akti s prošle sjednice dostavljeni su 

nadležnim ministarstvima na kontrolu zakonitosti, također su objavljeni u Službenom glasniku 

broj 3/2023. od 23. veljače i kontinuirano se izvršavaju.  

  

  PREDSJEDNIK:  Nastavljamo s radom. Skraćeni zapisnik sa 10. sjednice smo primili. 

Ima li kakvih primjedbi na skraćeni zapisnik?  

  

Ako nema, dajem skraćeni zapisnik na glasovanje.  

 

Županijska skupština jednoglasno je sa 32 glasa „za“ prihvatila skraćeni zapisnik 10. 

sjednice. 

 



PREDSJEDNIK: Za današnju sjednicu primili smo prijedlog s 27. točaka dnevnog reda. 

 

TOMISLAV GOLUBIĆ; Može dopuna dnevnog reda? 

 

PREDSJEDNIK: Može. 

 

 TOMISLAV GOLUBIĆ: Poštovani predsjedniče, poštovani župane, dožupane, 

poštovani članovi ŽS, poštovani predstavnici medija, stručne službe, predlažem dopunu 

Dnevnog reda u ime kluba vijećnika SDP-a i HSLS-a sa točkom na kojoj bi se raspravljalo o 

prijedlogu ukidanja izbornih jedinica i prijedlogu uspostave novih izbornih jedinica gdje bi se 

tom točkom usvojio zaključak ove ŽS vezano na isti. Dakle prijedlog točke dnevnog reda, 

dopune dnevnog reda je prijedlog donošenja zaključka o ukidanju izbornih jedinica i prijedlogu 

uspostave novih izbornih jedinica. Kao što znate, do sada smo u medijima to puno slušali o 

izbornim jedinicama. Pripremajući se za ovu sjednicu ŽS, naš klub je uočio da je Primorsko-

goranska županija odnosno Skupština Primorsko-goranske županije reagirala vezano na 

informacije koje su u medijima vezano na prijedloge novih izbornih jedinica, a koje su se 

neslužbeno pojavile u medijima, te su zauzeli zajednički stav bez jednog glasa protiv da se 

Primorsko-goranska županija kao takva ne dijeli na više izbornih jedinica. Ja sad predlažem 

dopunu Dnevnog reda, a sve u svrhu kako bi ova Županijska skupština KKŽ zauzela isti takav 

stav, a to je da se županija Koprivničko-križevačka ne dijeli na dvije izborne jedinice, da 

Križevci zajedno sa okolnim općinama ne idu zajedno sa Zagrebom, Ludbregom i Bjelovarom 

dok bi Đurđevac i Koprivnica zajedno sa okolnim općinama išli zajedno sa Osijekom, Donjim 

Miholjcem, Belim Manastirom i ostalim. Ne ulazimo točno na koji način bi te izborne jedinice 

trebale biti definirane i to ovim zaključkom nije predlagano, ono što predlažemo je da se zauzme 

stav da bez obzira koja to opcija bila, bez obzira koliko na kraju tih izbornih jedinica bilo u 

državi, da se županija Koprivničko-križevačka ne dijeli. Pozivam vas eto da podržite dopunu 

dnevnog reda, ja se nadam da smo sve tehnički ispravno napravili, ukoliko nije tu smo prijedlog 

donošenja zaključka jer čini mi se po Poslovniku da je to ispravno, da se zove zaključak, ukoliko 

je tu greška u tehnici, molim stručne službe da isprave to isto, a vas članove ŽS eto molim da 

dopunimo Dnevni red sa točkom koja će se zvati prijedlog Donošenja Zaključka o ukidanju 

izbornih jedinica i prijedlogu uspostave novih izbornih jedinica koje bi onda u slučaju 

donošenja takvog zaključka kao cjelovitosti naše županije proslijedili Ministarstvu uprave koje 

izrađuje prijedlog zakona i Vladi RH koja taj zakon po prijedlogu mora dostaviti Hrvatskom 

saboru na usvajanje. Da li da podijelim sad svim članovima materijale?  

Raspravljamo o tome da Županija bude cjelovita, kakav god taj prijedlog bio i ponavljam neke 

županije su donijele takav zaključak o cjelovitosti svojih županija, bez glasova protiv, nema 

razloga da istu stvar ne napravimo i mi.  

 

Sjednici se priključuje još jedna članica pa ju u radu sudjelovalo 33. članova i članica.  

 

PREDSJEDNIK: Ako želite vi podijelite materijal svim članicama i članovima.  

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Procedurom nije određeno u kojem trenutku se 

može podijeliti materijal, materijal se može podijeliti, bez rasprave se odlučuje o dopuni 

dnevnog reda.  

 

PREDSJEDNIK: Ja bih samo podsjetio da ova ŽS kao niti bilo koja druga ŽS nije 

nadležna za donošenje granica izbornih jedinica, da je to u nadležnosti Hrvatskog sabora.  

 

O prijedlogu izmjene dnevnog reda se glasa bez rasprave po našem Poslovniku.  



 

VERICA RUPČIĆ: U ime kluba tražimo kratku stanku. 

 

PREDSJEDNIK: Dajem stanku od 5 minuta radi konzultacija klubova. 

 

Nakon stanke 

 

  PREDSJEDNIK: Molim Vas da nastavimo sa Skupštinom, molim predsjednicu kluba 

koji je tražio stanku da obrazloži stav kluba.  

 

VERICA RUPČIĆ: Poštovani svi, evo po Poslovniku kao što znate nismo dužni 

objašnjavati sam stav oko prijedloga, ali smo evo dužni obrazložiti nakon ove zatražene stanke 

pa ću ja reći u ime našeg zajedničkog kluba HDZ-a, Mreže i HSU da mi nećemo podržati 

nadopunu ovog Dnevnog reda sa predloženom točkom, a reći ću koji je to razloga. Zato što ta 

točka odnosno taj prijedlog nije potkrijepljen konkretnim odnosno oficijelnim prijedlogom, 

dakle u Hrvatskom saboru se još uopće nije niti raspravljalo, a ići će u proceduru i biti će kroz 

dva čitanja pa na jesen onda i donesen, zasada su to samo kuloarske priče, a mi ne možemo 

funkcionirati na temelju kuloarskih priča. Kao što znamo kad dođe u tu proceduru, u tu fazu, 

bit će otvoreno javno savjetovanje sa zainteresiranom javnošću pa će svi koji su zainteresirani 

za ovu temu moći sudjelovati, a moći ćemo i mi kao ovo tijelo dakle kao Županijska skupština 

KKŽ na način da ,ako ćemo imati potrebu, ali naglašavam, tek pošto taj prijedlog bude uobličen 

u oficijelni prijedlog, što sada nije. Dakle, u tom slučaju ćemo moći raspravljati na ŽS bilo 

redovitoj ili možemo čak sazvati i izvanrednu ŽS sa tom temom koju ste vi predložili, koja je 

svakako potrebna i nužna, ali ne u ovom trenutku, jer u ovom trenutku mi nemamo nikakva 

saznanja. Ovo što ste vi rekli da je Primorsko-goranska županija konsenzusom donijela takav 

zaključak to ništa ne znači. Dakle, ja osobno držim, a govorim i u ime našeg kluba da bi mi bili 

kao tijelo ovako važno i značajno tijelo u ovoj Županiji vrlo neozbiljni kada bi na temelju toga 

što je netko negdje eto već donio taj zaključak prije reda ishitreno, da onda mi slijedimo isto te 

korake pa da sad idemo tim tragom oni su to napravili pa onda idemo i mi to napraviti to, dakle 

mi smatramo da smo ipak ozbiljni i da ne trebamo za sada ići sa tom točkom dnevnog reda i 

nećemo prihvatiti ovaj prijedlog.  

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujemo predsjednici kluba, vi se sukladno Poslovniku možete 

izjasniti da li ostajete i dalje kod svojeg prijedloga ili ne?  

 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Ostajemo.  

 

PREDSJEDNIK: Dobro, onda ćemo o tom prijedlogu glasovati sukladno Poslovniku 

bez rasprave.  

 

PREDSJEDNIK: Sa 9 glasova „za“ i 19 glasova „protiv“ prijedlog nije usvojen, a oni 

koji nisu glasovali kao da nisu bili nazočni na sjednici.  

 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Klub SDP-a i HSLS-a napušta sjednicu.  

 

 PREDSJEDNIK: S obzirom da je jedan klub napustio sjednicu, da izvršimo prozivku 

da vidimo da li imamo dovoljan broj članova.  

 

Pročelnica proziva članove. 



 

PREDSJEDNIK: Zaključujem da nas ima 24 tako da možemo nastaviti sa radom 

današnje sjednice.  

Da li ima još kakvih prijedloga za izmjenu Dnevnog reda, ukoliko nema dajem na 

glasovanje predloženi dnevni red. 

 

  Županijska skupština je jednoglasno sa 24 glasova „za“ prihvatila sljedeći  

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Donošenje Odluke o izradi VI. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana 

Koprivničko-križevačke županije  

 

2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Koprivničko-križevačke županije 
 

3. Donošenje Odluke o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta:  

3.1. broj VI/101 - „Križevci“ 

3.2. broj VI/132 – „Kalnik“ 

3.3. broj VI/133 - „Marinovec“ 

3.4. broj VI/134 - „Gregurovec“ 

3.5. broj VI/135 - „Veliki Potočec“ 

3.6. broj VI/136  - „Carevdar“  

3.7. broj VI/137 – „Veliki Raven“ 

3.8. broj VI/138 – „Bukovje“  

3.9. broj VI/131 – „Mali Kalnik“  

3.10. broj VI/139 – „Sveti Ivan Žabno“  

 

4. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2022. godinu 

 

5. Razmatranje Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju financijskog plana Županijske uprave 

za upravljanje županijskim i lokalnim cestama na području Koprivničko-križevačke 

županije za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

6. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Financijskog plana 

Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-

križevačke za 2023. godinu 

 

7. Razmatranje Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke 

županije za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

8. Razmatranje Izvješća o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova za 2022. godinu, s 

prijedlogom Zaključka 

 

9. Razmatranje Izvješća o pružanju usluga pomoći u kući starijim osobama u 2022. godini, 

s prijedlogom Zaključka 

 



10. Razmatranje Izvješća o sufinanciranju smještaja u privatnim domovima za starije i 

nemoćne osobe u 2022. godini, s prijedlogom Zaključka 
 

11. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema Programu „Konkurentno gospodarstvo“ 

u 2022. godini, s prijedlogom Zaključka    

 

12. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema  Programu „Komunalno gospodarstvo“ 

u 2022. godini , s prijedlogom Zaključka   

 

13. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema Programu „Vodno gospodarstvo“ u 

2022. godini , s prijedlogom Zaključka 
 

14. Razmatranje Izvješća o lovnom gospodarstvu i šumarstvu na području Koprivničko-

križevačke županije u 2022. godini, s prijedlogom Zaključka 
 

15. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema Programu 1069 Poljoprivreda u 2022. 

godini, s prijedlogom Zaključka 

 

16. Razmatranje Izvješća o provođenju mjera prema Programu 1070 Turizam na području 

Koprivničko-križevačke županije u 2022. godini, s prijedlogom Zaključka  
 

17. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja Programa Energetika i prometna 

infrastruktura u 2022. godini, s prijedlogom Zaključka 

 

18. Razmatranje Izvješća o prirodnim nepogodama u 2022. godini na području Koprivničko-

križevačke županije, s prijedlogom Zaključka 

 

19. Razmatranje Izvješća o provedbi Plana razvoja Koprivničko-križevačke županije za 

2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 
 

20. Razmatranje Izvješća o realizaciji Programa iz područja osnovnog i srednjeg školstva 

Koprivničko-križevačke županije za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 
 

21. Razmatranje Izvješća o stipendiranju i kreditiranju studenata Koprivničko-križevačke 

županije za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

22. Razmatranje Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu, s 

prijedlogom Zaključka 
 

23. Razmatranje Izvješća o radu Zajednice sportova Koprivničko-križevačke županije i 

realizaciji programske djelatnosti sporta u 2022. godini, s prijedlogom Zaključka 

 

24. Razmatranje Izvješća o radu Zajednice tehničke kulture Koprivničko-križevačke 

županije i realizaciji programske djelatnosti tehničke kulture u 2022. godini, s 

prijedlogom Zaključka 
 

25. Razmatranje Izvješća o realizaciji Programa odgoj, obrazovanje, kultura i drugi interesi 

građana za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

26. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prihvaćanju darovane 

nekretnine 

 



27. Pitanja i prijedlozi članova. 

 

Sjednice su održali: Odbor za razvoj lokalne samouprave, Odbor za obrazovanje, Odbor 

za zaštitu okoliša i prostorno uređenje, Odbor za poljoprivredu, Odbor za  financije i proračun, 

Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za statut i poslovnik, Odbor za vodno i komunalno 

gospodarstvo i Odbor za zdravstvo.  

   

Klubovi članova Županijske skupštine također su održali sastanke. 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

 

PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno uređenje i Odbor za statut i poslovnik i podržavaju Odluku.  

Obrazloženje daje župan Darko Koren.  

 

ŽUPAN: Poštovani g. predsjedniče, uvažene članice i članovi ŽS, poštovani izvjestitelji 

po točkama, svi ostali prisutni, stručne službe, predstavnici medija, koristim priliku na početku 

današnje sjednice sve vas lijepo pozdraviti i u jednoj rečenici izraziti samo jedno žalovanje 

činjenicom da je jedan dio članica i članova Skupštine napustio ovu sjednicu, jer mislim da to 

zaista u ovom slučaju nije bilo potrebno. Mislim da se oko jedne teme zapravo stavovi približno 

ujednačeni samo je pitanje dakle forme i procedure koja je jasno obrazložena u riječima naše 

predsjednice kluba i doista ne mislim da je to bio razlog za napuštanje sjednice, bit će vremena 

i prilike da raspravimo o toj isto tako svima nama važnoj temi i hvala svima vama koji ste ostali. 

Predsjedniče hvala na prilici da to kažem. 

Što se tiče točke dnevnog reda o kojoj danas raspravljamo i donosimo odluku, a to je 

Odluka o izradi VI izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana naše Županije vi 

znadete da smo mi na prošloj sjednici usvojili zapravo V izmjene i samim time se naravno 

obzirom na potrebe stvorio prostor za pripremanje procedure za donošenje Odluke o izmjenama 

i dopunama VI izmjena Prostornog plana naše Županije. Ovom odlukom zapravo započinje taj 

postupak izmjena i dopuna Prostornog plana, sukladno dakle članku 86. Zakona o prostornom 

uređenju kojom je ovakva procedura propisana. Ovu odluku evidentno je vidljivo donosi 

županijska skupština, a po prethodno pribavljenom mišljenju nadležnog ministarstva za zaštitu 

okoliša, to mišljenje Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja smo mi dobili i u njemu je 

navedeno da obzirom na zahtjeve koji su već pristigli, potrebno provesti postupak strateške 

procjene utjecaja na okoliš što će se naravno u toj proceduri i dogoditi. Ono što su zapravo 

ciljevi tih izmjena, oni se baziraju na zahtjevima pojedinih investitora ili JLS ili drugih aktera 

koji imaju za potrebu dakle da se prostorni plan još jednom mijenja, a uglavnom se temelje 

dakle na energetskim projektima, odnosno na omogućavanju izgradnje tzv. agrosolarnih 

elektrana i svih ostalih elektrana, isto tako utvrđivanja granica eksploatacijskih polja 

ugljikovodika i isto tako omogućiti istraživanje i eksploataciju geotermalnih voda u energetske 

svrhe, to su uglavnom zahtjevi koji su već sada pristigli uz neke manje koje će se sigurno u tom 

periodu povećati sa brojem i sadržajem, tako da ova današnja naša odluka je zapravo samo 

odluka o početku tog jednog procesa koji nije niti kratak niti jednostavan, ali svaki put ima svoj 

prvi, a ovo je prvi korak i ja molim da ga podržite.  

 

DAJANA MILODANOVIĆ: Hvala predsjedniče, lijepi pozdrav župane, zamjeniče, 

članice i članovi ŽS, pročelnici, stručni suradnici, mediji prije svega na ovaj igrokaz jeftinih 

prikupljanja političkih bodova Nezavisni ne žele sudjelovati niti smo kontaktirani, niti je 



obrazloženo ad hoc donositi ovakve odluke i ovo je totalno politički nekorektno da kolege 

napuste sjednicu. Što se tiče Prostornog plana da se vratim na temu, sve odluke koje su 

usmjerene na korištenje zelenih obnovljivih izvora energije podržavamo i pozdravljamo i iz tog 

razloga ćemo i podržati ovu izmjenu prostornog plana. Ono što bi htjeli napomenuti je svakako 

da su Nezavisni, da se protivimo iskorištavanju hidrotermalnih potencijala, odnosno gradnji 

hidroelektrane na toku rijeke Drave, ona je i zaštićena. UNESCO je proglasio prekograničnim 

rezervatom biosfere, ovdje vidimo ogroman potencijal u turističkom razvoju cijele naše regije, 

stoga izgradnja hidroelektrane bi bila narušena za jedna takav turistički razvoj. 

 

ZDRAVKO MATOTAN: Lijep pozdrav svima, iako sam uvijek bio za zelenu tranziciju 

za sve što je ekološki prihvatljivo i u svoje ime i u ime našeg kluba, mi ćemo podržati Prostorni 

plan iako imamo nekih dilema. Jedna od dilema su ti agrosolari koji su, drago mi je, predviđeni 

i na području mog rodnog sela, ali predviđeno je polje od 200 i nešto hektara najplodnijih 

oranica gdje nikad nije bilo zapuštenog dijela i gdje se proizvodila hrana. Iako agrosolare 

upisuju i kao proizvođače energije i kao proizvođače poljoprivrednih kultura konkretno u 

elaboratu koji sam pronašao o procjeni utjecaja na okoliš stoji da će se ispod njih razvijati 

stočarstvo, stočarska proizvodnja, da će se uzgajati bobičasto voće, malo se bojim da od te 

proizvodnje neće baš puno biti. Nisam siguran, ako ste prolazili okolicom Ludbrega na 

zaobilaznici, tamo su postavljeni slični solari samo nisko postavljeni dole zakorovljeno je, ne 

znam kakva proizvodnja se ispod toga može očekivati. Isto tako, ako se svjetlost sunca 

apsorbira na proizvodnji energije biljke isto rade na sličan način, koliko će toga ostati, iako koji 

to zagovaraju tvrde da bi trebalo biti dobro, tako da sam evo tu malo oprezan i skeptičan, iako 

podržavam tu zelenu tranziciju.  

 

ŽUPAN: Ja samo ponavljam ono što sam rekao, dakle ovo je prvi korak mi donosimo 

odluku o pokretanju cijele te procedure koja je dugotrajna i ne baš jednostavna, tako da će se 

svakako o svakom od tih sljedećih koraka dobro razmisliti, raspraviti i donijeti o tome odluka. 

Što se tiče dakle ovih projekata koje sam spominjao niti jedan od njih nije iskorištavanje hidro 

potencijala barem za sada, a kao i za sve ostalo i o tome bi raspravili, ali uvažam isto tako ovo 

razmišljanje i nisam osobno vjerujem kao niti većina vas za neke megalomanske projekte koji 

bi narušili bilo kakve odnose u prirodi ili bi na neki način ugrozili poljoprivrednu proizvodnju 

kao jednu dominantnu granu privrede i gospodarstva na prostoru naše Županije, dakle tu uvijek 

treba pronaći jedan balans između održivosti i naravno cilja proizvodnje te tzv zelene energije, 

ali kažem to je sve još daleko, daleko ispred nas i puno ćemo vjerujem o tome raspravljati prije 

donošenja konačne odluke o izmjenama tih budućih VI. Izmjena i dopuna Prostornog plana, 

tako da mislim da za sada nemamo nikakvih bojazni nego jednostavno ovo je jedna formalnost 

u pokretanju tog postupka.   

 

Županijska skupština je sa 23 glasa „za“ i 1 glasom „suzdržan“donijela  

 

Odluku o izradi VI. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana 

Koprivničko-križevačke županije 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

 

 

 



 

 

Točka 2. 

 

PREDSJEDNIK: Prijedlog odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut i 

poslovnik koji podržava Odluku.  O nacrtu Odluke je proveden postupak savjetovanja s 

javnošću, u istome nismo zaprimili nijedan komentar. 

Obrazloženje daje pročelnica Ljubica Belobrk Flamaceta. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Ja vas isto sve zajedno pozdravljam, nadam SE 

da ste odluku vidjeli u materijalima i zapravo ste sigurno uočili da se zapravo radi o tehničkim 

izmjenama Odluke i da stvarno izmjena u upravnom ustroju tijela nema. Povod za ove izmjene 

zapravo je bio nalaz upravne inspekcije koja se provodila krajem prošle godine i početkom ove 

godine, a isto tako potreba da se odluka uskladi sa izmjenama i dopunama zakona koje su se u 

međuvremenu desile na različitim područja djelovanja županije. Upravna inspekcija nam je 

naložila da jasnije definiramo dvije odredbe. Jedna se odredba odnosila na pitanje odgovornosti 

upravnih tijela. U našoj odluci stoji da su upravna tijela odgovorna za svoj rad i županu i 

Županijskoj skupštini i upravna inspekcija smatra da to treba jasnije definirati i uskladiti sa 

odredbama Zakona o lokalnoj, područnoj i regionalnoj samoupravi koji govori da djelovanje 

upravnih tijela usmjerava župan i nadzire njihov rad. To pitanje odgovornosti nam je kasnije 

bilo regulirano u odluci u čl. 23 tako da predlažemo da ovaj članak 4. općenito formuliran na 

način da su upravna tijela dužna obavljati svoje zadaće u skladu sa zakonom, Ustavom i 

pravilima struke. Isto tako upravna inspekcija je naložila da jasnije definiramo odredbu po 

pitanju nadležnosti za donošenje rješenja što se tiče radnih odnosa službenika i namještenika 

županije. Mi smo imali jednu formulaciju koja se odnosila na nadležnost da su rješenja nadležna 

donositi osobe koje su za to ovlaštene. Pri tom smo mislili sukladno zakonu o službenicima i 

namještenicima da su to pročelnici u slučaju kad se rješenja donose za službenike, a župan kad 

se rješenja donose za pročelnike, međutim upravna inspekcija je rekla da to jasnije definiramo 

i formuliramo na način kako je to formulirano u samom zakonu tako da je i ta odredba usklađena 

sa time. Ove ostale odredbe se zapravo usklađuju sa Zakonom o lokalnoj područnoj i 

regionalnoj samoupravi prema kojem nemamo više dva zamjenika nego jednog zamjenika. U 

skladu s Uredbom o uredskom poslovanju što se tiče dodjele brojčanih oznaka stvaraoca akata, 

sa Zakonom o parničnom postupku i Zakonom o upravnim sporovima što se tiče odredbi o e 

komunikaciji sa sudovima, sa Zakonom o socijalnoj skrbi koja stavlja u nadležnost županijama 

kontrolu pružatelja socijalnih usluga i uvođenje registra pružatelja usluga, sa Zakonom o 

kazalištima, a u pogledu toga da županija može biti osnivač kazališne kuće i tako dalje i tako 

dalje, sve vam je uglavnom vrlo precizno obrazloženo u samoj odluci tako da predlažem da ju 

podržite. 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela  

 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela 

Koprivničko-križevačke županije 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

 



 

 

Točka 3. 

 

PREDSJEDNIK: Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i poslovnik 

i Odbor za poljoprivredu koji iste podržavaju. 

 Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac.  

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Poštovani g. predsjedniče, g. župane, štovane vijećnice i vijećnici, 

dame i gospodo dakle na ovoj sjednici pristupamo odluci za ustanovljenje 10 novih otvorenih 

zajedničkih lovišta iz razloga što u studenom mjesecu prošle godine Skupština lovozakupnika 

Sv. Hubert donijela odluku na svojoj skupštini da ne želi više konzumirati ugovor koji je bio na 

snazi za njihovo lovište do 2026. godine već traži dakle postupak sporazumnog raskida ugovora 

i formiranje novih zajedničkih otvorenih lovišta na obuhvatu u granicama bivšeg lovišta Sv. 

Hubert to lovište ima 32995 ha. Sukladno toj proceduri od početka ožujka lovište je na čuvanju 

za što su izdana adekvatna rješenja i nema mogućnosti izlova divljači osim divljih svinja za što 

postoji naredba. Sukladno takvoj proceduri ustanovljenja novih lovišta povjerenstvo je dakle 

pristupilo izradi novih granica za deset lovišta, ta lovišta i njihove granice upisane su 

pojedinačno u svakoj odluci te je sukladno lovno gospodarskim produktivnim površinama za 

lov određena divljač koja se može uzgajati na tim lovištima, a sukladno proceduri zatražena je 

prethodna suglasnost nadležne uprave za lovstvo pri Ministarstvu poljoprivrede što smo i 

primili. Zadnje smo primili 28.4. mi, a vi ih niste imali u materijalima pa vam je predsjednik to 

na početku rekao. Dakle obzirom da su ispunjeni svi dakle preduvjeti za ustanovljenje ovih 

granica, a nakon čega slijedi raspisivanje natječaja koji će raspisati župan, ustanovit će se koji 

će to lovoovlaštenici odnosno zakupci biti na ovih 10 lovišta. Predlažem da prihvatite 

predložene odluke o granicama.  

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/101 - „Križevci“ 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/132 – „Kalnik“ 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/133 - „Marinovec“  

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 



 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/134 - „Gregurovec“ 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/135 - „Veliki 

Potočec“ 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/136  - „Carevdar“  

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/137 – „Veliki 

Raven“ 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/138 – „Bukovje“  

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/131 – „Mali Kalnik“ 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Županijska skupština je sa 24 glasa „za“ donijela 

 



Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta broj VI/139 – „Sveti Ivan 

Žabno“ 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 4.  

 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 

proračun i podržava izvještaj. 

 Obrazloženje daje župan Darko Koren.  

 

 ŽUPAN: Poštovani svi, ja u ovoj pripremi imam jedan sažetak koji nije baš tako sažet 

pa ću ga nastojati ipak svesti u nekakvu mjeru koja mislim da je optimalna, obzirom da 

pretpostavljam da svi oni koje je taj materijal više zanimao da su ga i detaljnije proučili kao i 

što je vidljivo iz njega ukupni prihodi i primici proračuna naše županije u 2022. godini bili su 

planirani u iznosu od 910 miliona kuna, evo ovo je posljednji puta da još govorimo u kunama. 

Ostvarenje istih je bilo 822 miliona kuna, ja ću to malo zaokružiti, odnosno 90,3 % godišnjeg 

plana. Što se tiče poreznih prihoda znači porez i prirez na dohodak i županijski porezi ostvareni 

su u iznosu od 65 miliona kuna čine 7,9% ukupno u odnosu na ukupno ostvarene prihode i 

primitke i čine zapravo najveći dio županijskih nenamjenskih prihoda, a porez i prirez na 

dohodak ostvaren je 31,6 % više u odnosu na razdoblje prošle godine što je rezultat poboljšanje 

jedne cjelokupne situacije nakon epidemije Covid-a i inflatornih kretanja u 2022. godini, kažem 

mogao bih još i detaljnije to razraditi, ali ću se fokusirati samo na ono najbitnije. Kad govorimo 

o neporeznim prihodima oni su ostvareni u iznosu od 757 miliona kuna i u strukturi oni čine 92 

% ukupnih prihoda i primitaka. Ukupne pomoći tekuće i kapitalne ostvarene su u iznosu od 385 

miliona kuna, ja ću to sve malo zaokruživati. Primljena EU sredstva iskazana su kao pomoći 

od međunarodnih organizacija institucija i tijela EU ostvarena su ukupno iznosu od gotovo 43 

miliona kuna, ona se odnose na povrate sredstava temeljem EU projekata koje provodi 

Županija, ali i njezini proračunski korisnici, oni koje se odnose samo na Županiju iznose 9,2 

miliona kuna, a za proračunske korisnike razlika 33,6 miliona kuna. Što se tiče pomoći 

proračuna iz drugih proračuna u 2022. godini one su ostvarene u iznosu 42 miliona kuna, odnosi 

se na tekuće i kapitalne pomoći, a kod tekućih pomoći iskazana su sredstva dobivena za 

zaposlenike i namještenike sukladno onom sklopljenom sporazumu o preuzimanju Ureda 

državne uprave između Županije i Ministarstva, to je 8 miliona kuna, isplata od strane 

Ministarstva znanosti za Gimnaziju Fran Galović za JPP 3,6 miliona, sredstva za prijevoz 

učenika srednjih škola 3,2 miliona kuna, uplata temeljem sklopljena ugovora o javnom 

linijskom prijevozu to je nešto novo 8,8 miliona kuna i one famozne kompenzacijske mjere u 

iznosu od 6,8 miliona kuna, to su one mjere uzrokovane promjenama zakona o porezu na 

dohodak, isto tako imamo i određene pomoći za troškove nažalost pogreba branitelja u iznosu 

od 536 tisuća kuna. Pomoći od izvanproračunskih korisnika ostvarene su gotovo 4 miliona 

kuna, odnose se na proračunske korisnike zdravstvene ustanove u iznosu od 3,8 za 

sufinanciranje zapošljavanje pripravnika i posebne nagrade radnicima u sustavu zdravstva za 

plaće pripravnika i srednjim školama nešto manji iznos to sam evo imao potrebu samo posebno 

izdvojiti. Pomoći proračunskim korisnicima iz proračuna koji nije nadležan u 2022. godini 

ostvareni su u iznosu od 246 miliona kuna, najveći dio čine tekuće pomoći koje iznose 242 

miliona, evidentiraju se kao sredstva za proračunske korisnike čiji se rashodi za zaposlene 

financiraju iz proračuna. Isto tako moramo napomenuti da je u 2022. godini OB dr. Tomislav 

Bardek ostvarila pomoć u iznosu od 48 miliona kuna od Ministarstva zdravstva za podmirenje 

dospjelih obveza dobavljačima lijekova i ostalog medicinskog materijala, refundacija za 

isplaćene presude i ostalo. O tome smo imali malu javnu raspravu ili polujavnu pa imam potrebu 



to istaknuti. Prihodi od imovine ostvareni su u iznosu od 43 miliona kuna, veći su puno nego u 

istom razdoblju prošle godine. Prihodi od nefinancijske imovine ostvareni su u iznosu od 43 

miliona kuna, porasli za 8% više od planiranih, odnose se na prošle godine, najveće povećanje 

odnosi se na prihode za eksploataciju sirovina koji su porasli sa 18 na 42 miliona kuna to smo 

isto raspravljali u onom periodu kad je bilo puno ideja kako potrošiti taj novac, to je uvijek 

pitanje, teško naravno. Prihodi od upravnih i administrativnih pristojbi i pristojbi po posebnim 

propisima i naknadama ostvareni su u iznosu od gotovo 40 miliona kuna. Upravne i 

administrativne pristojbe ostvarene su u iznosu od miliona odnosno 79% planiranih i odnose se 

na uplate u svrhu državnih biljega izdavanja lokacijskih, građevinskih i uporabnih dozvola i 

ostalo. Sada imamo još prihode od prodaje proizvoda i usluga, to su uglavnom naše osnovne i 

srednje škole, Dom za starije i nemoćne, prihodi iz nadležnog proračuna i HZZO temeljem 

ugovornih obveza koje su isto vezane uz naše zdravstvene ustanove, nastojim to malo ubrzati. 

Prihodi od prodaje nefinancijske imovine ostvareni su iznosu od 179 tisuća, dobro to je mali 

iznos. Primici od financijske imovine i zaduživanje u 2022. godini iznosili su 10 miliona kuna 

što je naravno više od duplo više nego što su bile planirane i to bi bilo otprilike to što se tiče 

primitaka. Rashodi i izdaci, dakle ukupni rashodi i izdaci proračuna županije u 2022. godini 

izvršeni su u ukupnom iznosu 797 miliona kuna, što je 87 %  od planiranih, najveći dakle indeks 

rasta imaju rashodi za nabavu nefinancijske imovine, izdaci za financijsku imovinu i otplatu 

zajmova. Imate u materijalima isto tako razrađene dakle rashode poslovanja po našim upravnim 

odjelima, isto tako rashodi za zaposlene to je uvijek pitanje koje je aktualno ostvareni su u 

iznosu od 454 miliona kuna i bitno je naglasiti da od ukupnih ostvarenih rashoda za zaposlene 

rashodi za zaposlene u upravnim odjelima naše županije iznose oko 20 miliona kuna, odnosno 

svega 4% od ukupnih rashoda za plaće, dok je 96% se odnosi na rashode  za zaposlene u našim 

proračunskim korisnicima temeljnim zdravstvenim ustanovama. Ono što još tu želim istaknuti 

to su subvencije, na ime subvencija isplaćeno je ukupno 17 miliona kuna, govorimo o 

subvencijama za kamate po studentskim kreditima, trgovačkim društvima i subvencije 

poljoprivrednicima i obrtnicima. Isto tako takozvane pomoći su izvršene u iznosu od 18 miliona 

kuna a ima tu raznih programa, dakle u kojima su dakle utrošena sredstva sukladno planu, isto 

tako evo naglašavam posebno kapitalne pomoći općinskim proračunima za sufinanciranje 

izrade projektne dokumentacije za pripremu EU projekata u iznosu od 353 tisuće kuna, pomoći 

su date isto tako u sklopu programa komunalnog gospodarstva, dakle za katastarsku izmjeru, 

ravnomjerni razvoj županije, gospodarenje otpadom i ostalo. Naknade građanima i kućanstvima 

izvršene su u iznosu od 16 miliona kuna a odnosi se na županijski i međužupanijski linijski 

prijevoz 8 miliona, sufinanciranje prijevoza učenika srednjih škola 4,5, sufinanciranje smještaja 

izvan vlastite obitelji, kamata na stavljene kredite liječnicima koje smo isplatili u prošloj godini 

preko 200 tisuća kuna, troškovi kao što sam spomenuo nažalost pogreba branitelja preko 500 

tisuća kuna i ostali proračunski troškovi. Ono što evo možda na kraju kao nekakav rezime treba 

reći da su nam rashodi za dodatna ulaganja na građevinskim objektima povećani značajno u 

odnosu na prošlu godinu i iznose 24 gotovo 25 miliona kuna, najveće povećanje i rezultati 

ulaganja u sklopu projekta energetske obnove centralne zgrade bolnice dr. Tomislav Bardek u 

Koprivnici, iznos 15,6, ulaganja na postrojenjima i opremi to su radovi rekonstrukcije i zamjene 

dijela postojećeg sustava hlađenja Zavoda za javno zdravstvo, ulaganja Županije u sklopu 

projekta Novi početak upravo je danas bila završna konferencija, ulaganje Doma zdravlja, 

ulaganje kod osnovnih škola, ulaganje srednjih škola i ostala ulaganja. U konačnici rezultat 

poslovanja prema godišnjem obračunu proračuna naše županije ostvaren je višak prihoda iz 

tekućeg razdoblja 24,6 miliona kuna. To je naravno konsolidirani rezultat Županije i svih 

njezinih proračunskih korisnika pa na isti osim same Županije utječu rezultati proračunskih 

korisnika, a znano je da zbog utjecaja prenesenih gubitaka iz prethodnih razdoblja ostvaren je 

manjak, ali je smanjen od 24,2 miliona kuna. Naravno da, ponavljamo i uvijek ćemo ponavljati 

do tada dok je Bolnica naša da najznačajniji utjecaj na rezultat ima taj famozni sistemski gubitak 



koji proizlazi iz poslovanja Opće bolnice, koji je naravno kumuliran svih tih godina, mi kao 

Županija ne raspolažemo u dovoljnoj mjeri sa instrumentima kojim bi se mogli ti trendovi u 

bitnome promijeniti, ali ipak se i u tom smislu nešto promijenilo na bolje i kažem na nivou 

Županije konsolidirani rezultat je manjak od 24 miliona i 200 tisuća kuna. Struktura viška 

manjka po proračunskim korisnicima na dan 31.12. vam je u vašim materijalima i s time sam i 

završio, predlažem ovoj Skupštini donošenje dakle odluke o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja 

o izvršenju proračuna naše Županije za 2022. godinu. 

 

 DAJANA MILODANOVIĆ: Hvala predsjedniče, pozdrav svima još jednom, dakle 

Nezavisni neće podržati ovaj proračun. Smatramo da proračun treba ambicioznije planirati, 

pogotovo kad na raspolaganju imate EU sredstva. To smo ukazivali i prilikom samog 

planiranja. Danas kada oduzmemo Bolnicu imamo skromno izvršenje proračuna, propuštena su 

sigurna sredstva za navodnjavanje na osnovu kojih smo mogli povući 100 miliona kuna, a 

propustili smo još i drugih mogućnosti, uglavnom moglo se je to puno bolje.  

 

Županijska skupština je sa 19 glasova „za“ i 5 glasova „protiv“ donijela 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 

2022. godinu 

 
Izvještaj se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 5. 

 

DAJANA MILODANOVIĆ: Predlažemo da se objedini točka 5. i 6., ako može? 

 

PREDSJEDNIK: Može.  

 

PREDSJEDNIK: Izvješća smo primili. Raspravu su proveli Odbor za gospodarski 

razvoj i Odbor za vodno i komunalno gospodarstvo te podržavaju Izvješća.  

Uvodno obrazloženje po točkama 5. i 6. daje ravnatelj Županijske uprave za ceste 

Dragutin Guzalić. 

 

DRAGUTIN GUZALIĆ: Hvala g. predsjedniče, članice i članovi ŽS, g. župane, 

zamjeniče, županijske službe, mediji pred nama je tj. pred vama je naše izvješće o radu za 2022. 

godinu koje je standardna točka. Inače u Plana rada ŽS a ove godine se je pošto sad govorimo 

objedinjeno našla i točka našeg prvog rebalansa, što je sad po novom Zakonu o proračunu naša 

obveza da to predlažemo ŽS sa prethodnim prijedlogom našeg upravnog vijeća. Dakle izvješće 

o radu za 2022. godinu je, tko je pratio prošlih godina naše izvješće o radu, ono je koncipirano 

slično kao što je to bilo i ranijih godina, podijeljeno je u nekakva tri poglavlja, općenito o radu 

uprave, financijskih pokazatelji i nekakav zaključak ravnatelja na kraju, odnosno Upravnog 

vijeća koje je to prihvatilo i  ja ću sada odmah prijeći konkretno na onaj dio koji je vezan za 

nekakvo izvršenje radova i financijskih pokazatelja za prošlu godinu. Ako ste malo prošli po 

našem izvješću koje ima nekakvih 14-15 stranica mogli ste primijetiti da su svi ti podaci unutra 

navedeni, dakle potrudio sam se da dam malo nekakvu sliku i nekakvu usporedbu sa proteklim 

godinama, unazad dvije tri godine da možete malo vidjeti i pratiti koliko smo napredovali, 

odnosno i stajali na mjestu što se tiče obnova kolnika i modernizacija što je ono glavno što 

pratimo zapravo kroz naše djelovanje, što je naša dužnost prema Zakonu o cestama. Prošle 

godine 2022. godine smo evo uspjeli iz našeg plana rada koji smo imali napraviti skoro sve 



projekte koje smo planirali to je nekakvih skoro 22 km cesta u obnovi kolnika i modernizaciji. 

Naravno sve to smo uspjeli zahvaljujući nekakvom prijenosu financijskih sredstava iz 

prethodnog razdoblja, to je tako svake godine. Mi na kraju godine dobivamo nekakva sredstva 

za izravnanje standarda od Ministarstva mora, prometa i infrastrukture to je uvijek u 12 

mjesecu, dok već prođu i ŽS i to je negdje tamo pred Božić tako da je to uvijek tema one 

sljedeće godine, odnosno izvršenja financijskog plana koji je na redu u idućoj godini. Znači 

nekakvih 22 kilometra u prošloj godini, nešto manje nego one 2021. iz jednostavnog razloga 

što su 2022. godine radovi znatno, znatno poskupjeli u odnosu na ranije godine, bez obzira na 

javnu nabavu koju svake godine provodimo i dobivamo redovito najniže cijene u RH što se tiče 

cijene po toni asfalta, ali prošla godina je, svi smo tome svjedoci pogotovo oni koji su nekakvom 

građevinskom sektoru, da je bila izazovna godina, jedan veliki poremećaj se dogodio na tržištu 

sirovina, a i samih radova, cijena radova itd pa smo uspjeli nešto manje napraviti, ali opet 

možemo reći zadovoljavajuće u odnosu na novce sa kojima smo raspolagali. Prošlu godinu smo 

što se tiče financijskih pokazatelja, završili opet sa prijenosom viška prihoda nad rashodima u 

2023. godini sa nekakvih 1,63 miliona eura, odnosno 12 miliona i 282 tisuće kuna, sad moramo 

govoriti još u kunama to je 2022. Zahvaljujući poslovnom rezultatu iz ranijih razdoblja prošle 

godine smo zapravo poslovali sa nekakvim minusom 278 tisuća kuna, ali smo taj minus pokrili 

sa plusom iz prethodnih razdoblja i u sljedeće razdoblje smo prenijeli iz prošle godine 12 

miliona 282 tisuće kuna, odnosno 1,63 miliona eura, sve to zahvaljujući malo opreznijem 

planiranju jer prošle godine smo imali, mi imamo inače ugovorenu kliznu skalu za radove, to 

nas čeka ove godine taj trošak, to će biti nekakvih, mi smo prošle godine već znali koliki će 

biti, oko 2 miliona kuna za radove iz prošle godine ćemo platiti ove godine i bila je nešto blaža 

zima, pa smo tu nešto novaca malo uštedjeli nekakvih računamo oko 3 miliona kuna i iz tog 

naslova nešto ostalo, nešto smo na javnim nabavama uspjeli umanjiti, kažem te iznose, i takav 

je prijenos u ovu godinu, na kraju tog izvješća imate, ove godine sam to prvi puta stavio unutra 

imate jedan prikaz kako stojimo u odnosu na druge županijske uprave za ceste u RH u odnosu 

na prihode po kilometru iz našeg osnovnog prihoda, a to je naknada za ceste, od registracije 

vozila koja se nije mijenjala od 2003. godine, dakle to je valjda jedina naknada u RH koja se 

nije mijenjala 20 godina, čak je i smanjena 2015. a radovi svih ovih godina znamo svi i na 

osnovu inflacije i evo samo prošle godine 15-20 % su radovi poskupjeli su otišli i do 30% gore, 

znači mogućnosti su puno manje, ali eto, nekako se borimo. Zahvaljujući JLS naše lokalne 

samouprave kojima se ovim putem opet zahvaljujem i uvijek to ponavljam, izvrsna suradnja, 

znači sve JLS bez obzira na političku opredijeljenost mi to ne gledamo u ŽUC-u gledamo samo 

ceste i gledamo volju da se ljudi uključe u naše projekte i da pomognu kroz svoje proračune 

djelomično kroz nekoliko modela, znači ili pripreme podloge za modernizaciju ili plate te 

podloge kroz našu javnu nabavu ili sami ili sufinanciraju obnove kolnika. To je što se tiče 

Izvješća o radu za prošlu godinu. 

 

Točka 6. naš drugi rebalans, odnosno naš prvi rebalans za ovu godinu, on je sad prvi 

puta pred vama kao rebalans, spomenuo sam sad malo prije od prošle godine je to obveza 

izvanproračunskih korisnika županija, a i JLS općenito da moraju njihovi rebalansi ići kroz ŽS. 

Prošle godine smo evo sa našim pročelnikom Masnecom  o tome raspravljali, prošlu godinu 

smo nekako pregrmili možda smo isto, možda smo trebali nešto i prošle godine napraviti za 

onaj prvi rebalans, ali to je bilo u prvom mjesecu pa nekako je to prošlo, dalje nismo donosili i 

drugi prošle godine, samo smo išli do kraja sa izvršenjima, sad smo sa prvim rebalansom 

programa, kao što sam rekao prijenos 1,63 miliona kuna u ovu godinu za to je donesena i 

odgovarajuća odluka o raspodjeli rezultata i u prvom mjesecu imali smo situaciju dakle već 

smo planirali pokrenuti javne nabave za ovu godinu. Imali smo situaciju onu sa Fondom 

solidarnosti EU odnosno sredstvima koja su se najednom pojavila na raspolaganju JLS, 

ustanovama i mnogima koji upravljaju nekakvom infrastrukturom da se prijave na Fond 



solidarnosti EU svaki kroz svoje resorno ministarstvo kako je to već bilo podijeljeno, mi preko 

Ministarstva mora, prometa i infrastrukture sa određenim prijavama i apliciranjem na sredstva 

vezano uz Petrinjski potres, dakle mi smo isključivo se morali vezati na Petrinjski potres, o 

čemu se radi, kao što je to bilo i kod zgrada, a znate da je nekakav stav jednostavno da se niti 

jedan cent ne vraća iz toga fonda solidarnosti natrag u EU, nekako je prošireno područje, osim 

zgrada nekakve infrastrukture visokogradnje, tak ću ju nazvati, to je prošireno i na ceste, 

odnosno našu infrastrukturu kojom mi upravljamo. Tu smo se morali prilagoditi jednostavno i 

tim razmišljanjima i novim okolnostima da donesemo odgovarajuće nalaze ovlaštenih vještaka 

i tako da sve dokažemo pred Fondom solidarnosti kroz našu prijavu da su naše ceste djelomično 

oštećene i iz potresa. To smo sve napravili, naravno da je teško dokazati mjeru u kojoj je to 

oštećenje nastalo, ali ceste koje su oštećene od ranije vjerojatno u svojoj strukturi u nekakvim 

donjim i gornjim slojevima imaju određena povećano oštećenje od potresa i mi smo se u tom 

smislu i prijavili. To je prošlo ta naša prva prijava od 13. ožujka je prošla, prošla je provjere, 

sve smo dopunili što je trebalo dva tri kruga tih provjera je prošlo kod Fonda solidarnosti i EU 

i nama su odobrena 3,2 miliona eura. U vrijeme kad smo donosili naš taj prvi rebalans proračuna 

mi smo imali samo nekakvu načelnu informaciju da će to biti odobreno kroz nekakve 

informacije i donosili smo taj proračun da bi mogli dalje taj prijedlog rebalansa da bi mogli 

dalje funkcionirati kroz naše planove rada i plan nabave koji se mora uskladiti sa ovim što je 

danas tu pred vama. Tih 3,2 miliona eura to su novci koji su nam odobreni na osnovu nastalih 

troškova iz 2021. i 2022. godine, to je povrat naših uloženih sredstava iz te dvije godine. Inače 

da vas informiram, ove godine je već sad peta varijanta javnog poziva na Fond solidarnosti EU 

vezano uz infrastrukturu znači 5. varijanta, jedna je bila do 28.2. , jedna do 31.3., pa je onda to 

ukinuto pa je vraćeno na 10.3. pa je onda treća bila 30.4. pa onda sad peta varijanta 31.5. u kojoj 

se vode radovi i ti svi radovi se eventualno mogu prijaviti kroz prijave na Fond solidarnosti. U 

ovom materijalu koji vidite ispred sebe, znači vidite da smo mi ugradili tih 3,2 miliona eura i 

nešto više, jer mi i sad radimo još smo jednu prijavu dali na Fond solidarnosti i EU još 

očekujemo nekakve novce iz tog dijela, ali je teško predvidjeti koliko to bude pa će biti možda 

prilike u nekom sljedećem rebalansu odnosno sljedećoj ŽS donijeti još jedan rebalans. Hvala 

Bogu da se to dogodi i da dođu materijali pred vas i da još možda kakav milion eura povećamo 

naše prihode. Vidite u ovom dijelu, znači mi ove godine računamo, to su skoro duplo veći 

prihodi nego su bili oni naši izvorni i planiramo, ako će biti sve u redu, ako prođe, a mi smo 

već sad u tome već se sad rade radovi i još je pred nama jedna nabava ciklus javne nabave 

negdje u 7. mjesecu da će biti ove godine negdje oko 50 kilometara obnova kolnika i 

modernizacije, to je povijesno, to zaista nikad nije bilo i nadamo se da će to proći. Evo ja mislim 

da sam dotaknuo sve pa vi pitajte, ako je nešto nejasno. 

 

STJEPAN PERŠIN: Poštovani predsjedniče, poštovani župane, kolegice i kolege evo 

slušajući g. ravnatelja, javio sam se ovdje osjetio sam potrebu i kao predsjednik našeg Savjeta 

županijskog za sigurnost prometa na cestama kažem par riječi a isto tako i kao predsjednik 

Motociklističkog saveza Hrvatske i kao građanin ove Županije, i član ŽS. Prvo želim reći da 

živimo u jednoj županiji koja je s aspekta prometa jedna od najsigurnijih županija Hrvatske sa 

najmanje stradalih, bez obzira što se događaju i teške prometne nesreće, ali sigurno je da je taj 

broj u padu, a pored jasno vozila, pored vozača bitan faktor u povećanju sigurnosti su ceste o 

kojima je g. Guzalić dosta temeljito govorio. Poznajem dobro tu strukturu prihoda i tako, u 

potpunosti ga razumijem jer on upravlja cestama kojih ima duplo više nego u Međimurju, a 

vozila ima tu negdje isto i sigurno da prihodi jednih i drugih nas i Međimurje se troše na različite 

načine i onda taj standard je malo drugačiji, no međutim ono što vam želim reći to je zapravo 

ovako jedno priznanje i županu i Županiji, i svima nama koji ovdje radimo i živimo. Znate za 

1. maj, tu je bilo iz 11 europskih zemalja motociklista koji su predstavnici tih zemalja, da malo 

ispitaju taj teren našu sjeverozapadnu Hrvatsku, znači od našeg Zagorja, Međimurja, Varaždina 



i naše Koprivničko-križevačke županije, normalno mi smo se trudili da oni budu zadovoljni sa 

tim impresijama naše države i ovog sjevera Hrvatske i mislim da smo u tome u potpunosti 

uspjeli, ali ne zato što smo ta tri, četiri dana bili sa njima i bili na spektakularnom speedway-u 

u Donjem Kraljevcu, nego jednostavno ljudi su oduševljeni sa čistoćom, sa urednošću ovog 

dijela Hrvatske. Znači to je broj jedan, a broj dva su naše ceste po kojima su oni vozili, oni baš 

ne vole auto ceste, znači motociklisti mi baš nismo po auto cestama, mi volimo ovako malo 

ceste lokalnog karaktera i taj standard je izuzetno veliki. Svi su i Grci, i iz Portugala, i 

Njemačka, i Španjolska, Austrija, znači svi su prošli tud i stvarno su bili jako jako zadovoljni 

sa tim cestama i očekujem 2024. ili 2025. godine jedan veliki broj motociklista na području 

naših županija i naše regije. Koristim priliku da se zahvalim g. županu još jednom, ali i 

turističkim zajednicama, i Gradu Đurđevcu jer biti u onom prostoru Staroga grada znate to je 

jedan potpuni dojam, osim trga ovdje u Koprivnici, i naših Križevaca, i Kalnika i svega ovoga 

što sam govorio, sigurno je bilo lijepo slušati riječi ljudi koji puno putuju. Znate nisu to ljudi 

koji malo putuju, to su ljudi koji prolaze po 80 tisuća km godišnje po različitim cestama svijeta 

i bilo je lijepo biti građanin naše županije i ono osobno mislim da g. Guzalić i njegova ekipa 

neka i dalje nastave voditi brigu o našim cestama, košnji trave, bankinama, uvijek bi mi našli 

neke prijedlog i tako, ali sigurno je da on tu najbolje zna koliko se gdje može izgraditi za 

povećanje sigurnosti na našim cestama, ova gradnja koja se vrši sa željeznicom u paralelnim 

vremenima, jasno mi tu uvijek trebamo biti budni da te ceste budu što bolje čiste da se ne 

događaju te nesreće koje se inače događaju bez obzira na sve, ali briga za ceste koju vodi naša 

Županijska uprava za ceste je izuzetna i iz tog razloga ja vas pozivam da podržimo ovo izvješće. 

 

VERICA RUPČIĆ: Budući sam vas već pozdravila, onda ću reći poštovani svi, ja evo 

isto imam potrebu pohvaliti rad našeg ŽUC-a i samog g. Guzalića. Naš kolega Stjepan Peršin 

je rekao puno lijepih stvari i uklopio je i ovu priču, i ove posjetitelje, odnosno ovu 

motociklističku priču pa je uklopio našu Turističku zajednicu, naravno da je to meni kao 

Đurđevčici posebno drago i zahvaljujem mu na tome. Uvijek je dobro reći što je dobro i 

pohvaliti ono što je dobro, isto kao što je dobro ukazati na nešto što nije dobro, ali ovaj puta ja 

neću ništa reći da nije dobro, dapače ja ću samo reći da su naše ceste u datim okvirima, prije 

svega financijskim, dobro održavane, da na području naše Županije uistinu imamo dobre ceste 

i da se vodi briga kao što je Štef rekao i o košnji bankine, naravno da se uvijek nađe prigovor, 

neko bi da se to svaki tjedan kosi, ali dobro, takvi smo. Ono što bih ja željela možda za neku 

usporedbu, kažu nije se dobro uspoređivati, ali mora se ponekad reći, nećemo uprti pogled u 

Međimurje nego ćemo uprti pogled u našu susjednu Bjelovarsko-bilogorsku županiju, nećemo 

ići dalje u Sisačko-moslovačku, ali ovaj kraj, ja tamo često putujem po cijeloj Bjelovarsko-

bilogorskoj županiji i mislim da koji ste u situaciji da ste tamo putovali ili putujete da znate da 

su ceste tamo u katastrofalnom stanju. Počevši od Grada Bjelovara, a da ne govorim onda o 

ovoj mreži cesta po selima, o zaseocima da i ne govorimo, tako da mi moramo biti zadovoljni, 

ne u okvirima da budemo skromni nego da budemo realni i evo ja zahvaljujem na ovom 

iscrpnom izvješću i na radu ŽUC-u i g. Guzaliću. 

 

VLADO BAKŠAJ: Poštovani svi, evo ja isto pošto sam bio isto dosta dugo član 

Upravnog vijeća, odnosno i predsjednik ŽUC-a mogu sad iskreno pohvaliti ravnatelja zato što 

je on bio vizionar, vidio je mogućnosti da se prijavi na natječaj Ministarstva graditeljstva za 

potres, naravno gdje je to bilo možda i teško predvidjeti da li to bude, ne bude, ali evo on je 

našao tu prije svega hrabrost da se javi na taj natječaj, naravno i prošao je, to mu treba čestitati, 

to nisu mali novci. U odnosu na ono prije to je skoro tri puta više i to je isključiva zasluga 

našega ravnatelja. Hvala mu za sve.  

 



Županijska skupština je sa 23 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donijela 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju financijskog plana 

Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama na području 

Koprivničko-križevačke županije za 2022. godinu 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 6. 

 

PREDSJEDNIK: Uvodno obrazloženje čuli smo objedinjeno pod točkom 5.  

 

Županijska skupština je sa 24 glasova „za“ donijela 

 

Zaključak o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Financijskog plana Županijske 

uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama 

 Koprivničko-križevačke za 2023. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 7. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  

 Obrazloženje daje član Savjeta mladih KKŽ Nikola Kovačec. 

 

 NIKOLA KOVAČEC: Hvala Vam predsjedniče, poštovani župane, zamjeniče, članovi 

i članice ŽS, evo ispred vas je izvješće o radu Županijskog savjeta mladih KKŽ za razdoblje 

2022. godine. Toga je 13 točaka od kojih je 10 točaka aktivnosti. Evo ja bih prešao odmah na 

ove aktivnosti koje smo mi imali u protekloj godini. Donošenje prijedloga Programa rada i 

prijedloga Financijskog plana za 2023. koji je podržan od svih članova i svih članica 

Županijskog savjeta. Nakon toga sudjelovali smo na 15. sjednici Koordinacije županijskih 

savjeta mladih koja se održavala 4. ožujka 2022. godine u Dubrovniku. Nakon toga isto je bila 

16. sjednica županijskih savjeta mladih koja je održana u Varaždinu 27. svibnja 2022., 6. točka 

godišnja konferencija Savjeta mladih u Hrvatskom saboru koja je održana 13. lipnja 2022. 

godine, također sudjelovali smo u EU projektu By life koji se održao od 7.-9. srpnja 2022. u 

Sloveniji gdje smo potpisali Sporazum sa Slovenijom. Dalje smo imali zaključke i preporuke 

konferencije Budućnost Europe u području mladih koja je održana 12. rujna 2022. godine u 

Zagrebu, gdje je bio organizator Središnji ured za demografiju i mlade. Dalje je bila interaktivna 

radionica u sklopu projekta Leadership koji financira Europska komisija, ona je bila 17. 

listopada 2022. godine u Državnoj školi za javnu upravu u Zagrebu, dalje smo sudjelovali na 

10. Europskoj godini mladih 2022. koja je održana 20. listopada također u Zagrebu, nakon toga 

je bila 17. sjednica kod nas Županijskih savjeta mladih RH koja je održana 11. studenoga u 

Splitu i Splitsko-dalmatinskoj županiji. Dalje smo bili prisutni na Sajmu OŠ prof. Franje 

Viktora Šignjara u Virju gdje je naš član proveo taj dan sa njima i 13. točka je bila javna estrada 

gdje smo bili aktivni na svim društvenim mrežama na mrežama županijskog Savjeta mladih na 

FB smo objavljivali sve moguće aktivnosti i bili smo aktivni na županijskoj Web stranici. 

Toliko od mene i Županijskog savjeta mladih.  



 

Županijska skupština je sa 24 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih Koprivničko-

križevačke županije za 2022. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 8. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  

  Obrazloženje daje predsjednica Povjerenstva za ravnopravnost spolova Verica Rupčić. 

 

 VERICA RUPČIĆ: Još jednom poštovani svi, ja neću ovako kao mladi kolega jer 

predugo bi trajalo, naše Izvješće ima samo 9 strana, ali nekoliko naglasaka moram izdvojiti. 

Vjerujem da oni koje je zanimalo su si dali truda pa malo pogledali, ne vjerujem da je netko 

baš sve iščitavao, ali ja ću staviti naglasak evo na nekoliko stvari koje su nama kao Povjerenstvu 

izrazito važne i na čemu jako puno radimo. Evo sa nama je članica kolegica Kristina, a nažalost 

iz ove igrokaz grupe kao što je rekla kolegica Dajana je članica otišla, tako da ono što, da i moj 

zamjenik dr. Bardek koji je uvijek tu, mislim to se podrazumijeva, ali treba naglasiti svakako. 

Svima koji nas podržavaju i koji na bilo koji način sudjeluju u našem radu, naravno ja iskreno 

od srca zahvaljujem i bilježim se da to tako bude i u budućnosti. Ono što je nama od izuzetne 

važnosti je sudjelovanje na neki način i iniciranje nekih javno zdravstvenih akcija što evo kroz 

dugi niz godina i činimo, tako smo prošle godine sudjelovali i na Danu mimoza, isto tako na 

Danu narcisa, Danu ružičaste vrpce u Koprivnici pa opet onda u Đurđevcu u okviru Dana voća, 

to je ono na čemu intenzivno radimo jer držimo da je izuzetno važno skretati pozornost u svakoj 

prilici našoj populaciji, a posebice ženama na čuvanje svog zdravlja, na preventivne akcije, na 

obavezno redovito odazivanje svim pozivima u okviru nacionalnih programa i ranog otkrivanja 

raka vrata maternice i ranog otkrivanja raka dojke i mislim da evo u tome zajedno, evo sa našim 

partnerskim udrugama, da imamo i određene rezultate, jer ako se bolest na vrijeme otkrije onda 

je i u velikom postotku izlječiva, naravno to znaju liječnici, ja nisam te struke, ali kroz ovo 

iskustvo znam da je tako. Isto tako, evo u obilježavanju prigodnih dana počevši od kampanje 

Milijarda ustaje koja je u veljači gdje svake godine na različite načine, mi smo prvi počeli u 

našoj Županiji, proširilo se to i u okruženju što je jako dobro, svake godine na različiti način. 

Podsjetit ću da smo prošle godine u jednom dijelu godine još uvijek djelovali u okviru mjera 

vezanih uz pandemiju Covida, tako da nismo išli na javnu akciju nego smo imali tematsku 

sjednicu gdje smo predstavili rad Centra za socijalnu skrb Koprivnica i novog Obiteljskog 

centra koji je evo upravo neki dan i otvoren, odnosno zaživio je u potpunosti. Svake godine 

obilježavamo 8. mart Međunarodni dan žena na različite načine, evo 7. ožujka dan uoči smo 

organizirali isto jednu tribinu pod nazivom Položaj žena u društvu gdje smo evo isto tako sa 

svim našim partnerima i podržavateljima. Naravno na našim sjednicama uglavnom, uvijek nas 

dođe podržati i pozdraviti jer ima više obaveza, nekad bude i na cijeloj sjednici, naš resorni 

ministar, naš zamjenik župana g. Ljubić, ali isto tako i župan kad to može sukladno svojim 

obavezama s obzirom da smo mi jako aktivni pa često nešto radimo, a on mora putovati pa ne 

može uvijek biti sa nama, mi to razumijemo, a najvažnija poruka ove naše sjednice je upravo u 

smislu da Međunarodni dan žena treba biti prije svega promjena razmišljanja, stavova i 

postupaka prema ženama i ženskim pravima, a ne samo prigodničarsko pojavljivanje muških 

naših, bilo da se radi o partnerima, prijateljima, suradnicima koji onda jure ulicama gradova sa 

cvijećem ozareni, a poslije toga onda mi žene znamo šta poslije toga slijedi. Dakle, išli smo u 



tom smjeru, a 8. ožujka tradicionalno već dugi niz godina, ja kažem da smo među prvima u 

Hrvatskoj, a zapravo je prava istina da smo prvi u Hrvatskoj pokrenuli akciju sa našim 

suradnicima iz policije, konkretno Odsjeka za sigurnost cestovnog prometa PU KKŽ, gdje na 

sam Dan žena imamo akciju gdje dijelimo cvijeće i promotivne materijale, oni naravno s 

porukom o potrebi poštivanja prometnih propisa i sigurnosti u prometu, a ja opet sa pričom o 

tome da žene moraju intenzivno raditi na promicanju svojih prava, ravnopravnosti na jačanju 

svojeg položaja da bi nam svima u društvu bilo bolje, evo to je jako dobro primljena akcija i 

neki nas kopiraju, što je jako dobro, mislim i ostali gradovi u Hrvatskoj. Ovo što smo sudjelovali 

na različitim online, to vas neću zamarati, ono što nam je jako važno, to je naše djelovanje u 

smjeru prevencije i djelovanja u smislu problematike nasilja, obiteljskog nasilja, nasilja prema 

ženama i svako vrsno, znači i vršnjačkog i cyber nasilja, svih oblika nasilja. Temeljem naših 

iskustava koje je, moram pod navodnicima reći, bogato kroz sve ove godine, kad se time 

bavimo, ja sam evo inicirala u dogovoru sa našom policijom okrugli stol koji smo održali u 

svibnju pod nazivom „Potreba jačanja međuresorne suradnje“ vezano uz obiteljsko i nasilje 

prema ženama, dakle to je jedini takav događaj u Hrvatskoj. Okupili smo sve relevantne 

čimbenike vezane uz ovu problematiku, bili su nam domaćini naša PU, znači tu su bili djelatnici  

Centara za socijalnu skrb, pravosuđa, isto tako naših zdravstvenih ustanova, nismo išli šire jer 

ne bi imali niti mjesta, odaziv je bio stvarno dobar i u konačnici su i zaključci bili dobri. 

Suradnja postoji, ali ni približno nije onakva kakva bi trebala da bi i ta problematika se rješavala 

na pravi način jer mi konstantno provodimo kampanju, pozivamo žrtve da prijavljuju nasilje, a 

kad se to dogodi kad žrtva odluči da više ne može trpjeti, da prijavi onda često te institucije 

koje mi spominjemo zakažu i onda žene uglavnom nama, jer su na naš nagovor da tako kažem 

i krenule u tu akciju da traže pomoć, kad ta pomoć izostane onda mi svakako to prvi čujemo i 

to nije dobro zato sam ovo inicirala. Zaključci su upravo išli u tom smjeru da postoji, ali da nije 

adekvatna i da treba tu međuresornu suradnju pojačati. Ja sam inicirala dakle na saborskom 

Odboru za ravnopravnost tematsku sjednicu sa tom temom koja moram reći evo sad upravo u 

pripremi, malo je potrajalo, ali predsjednica je bila na porodiljnom. Što se tiče nasilja, obilježili 

smo i Nacionalni međunarodni dan borbe protiv nasilja nad ženama, ono što je nama najvažniji 

projekt zapravo,  po čemu smo prepoznatljivi i jedinstveni u RH, ali i šire, to je Festival žena iz 

ruralnih područja KKŽ koji je lani održan 2. srpnja u Novigradu Podravskom, a neki od vas su 

bili ja vam se zahvaljujem koji ste bili, a sve vas koji ste sad ovdje pozivam ove godine da nam 

se pridružite, naravno da podržite prije svega naše svestrane, kreativne, vrijedne, marljive žene 

1. srpnja u Kalinovcu, među nama ima i gospođa koja će isto tako i ove godine sudjelovati 

uspjeli smo ju navabiti pa ja zahvaljujem evo našoj kolegici Jadranki Lakuš koja će predstavljati 

naravno, isprezentirati sebe, ali naravno predstavljati i boje Koprivnice u ovom smislu. Puno 

sam već o tome govorila i da vam ne bi bila previše dosadna, ponavljam, svi ćete dobiti 

pozivnice, vi iz Kalinovca pogotovo, to se podrazumijeva, tako da očekujem da ćete se odazvati. 

Za sada imamo prijavljenih 16 žena, ali još nismo zaključili listu, jako je veliki interes, svake 

godine je sve veći interes, jer otkako nemamo natjecateljski karakter žene su to prepoznale 

upravo na onakav način kakav smo mi željeli da je to prezentacija svega onoga što one rade, 

čime se bave, što čini njihov život sadržajan, a samim time i društvene zajednice u kojoj žive. 

Moram reći da imamo vrlo dobre i korektne odnose s medijima, ja im zahvaljujem na 

korektnom praćenju, ja se trudim, ja pišem sve najave i sva priopćenja o svemu što mi kao 

povjerenstvo radimo, trudim se da poprate i fotografije i prisutni smo u medijima i na radijima 

pa čak imamo i jedan dio zastupljenosti na televiziji pa i na nacionalnoj što je velika stvar, vidite 

da smo rijetko na nacionalnoj, ali VTV nas uglavnom prati. Ja naravno moram zahvaliti i svim 

našim partnerima i suradnicima, našim institucijama i županijskim i državnim na prvom mjestu 

Pravobraniteljici za ravnopravnost spolova sa kojom imamo izuzetno dobru suradnju koja će i 

ove godine biti pokroviteljica našega Festivala i vrlo rado dođe i druži se sa nama isto tako i sa 

saborskim Odborom. Moram reći da nikakvu suradnju nemamo sa Vladinim uredom za 



ravnopravnost spolova, evo to moram reći, dakle gospođa ravnateljica koja ima zakonsku 

obavezu sazvati jednom godišnje koordinaciju svih županijskih povjerenstava to nije učinila 8 

godina, i nikakvih drugih aktivnosti nema, pa ne mogu reći onda nešto što ne postoji, ali to neka 

je njoj na dušu, već je dobila različite kritike, ali nažalost ne padaju na plodno tlo. Moram reći 

ne da smo među najaktivnijim nego da smo uistinu najaktivnije povjerenstvo  RH jer postoje 

županije koje imaju na papiru, povjerenstva koja ne rade ništa to možete vidjeti na stanicama 

Vladinog ureda gdje ima institucionalni mehanizmi gdje piše iz rada lokalnih povjerenstava pa 

kad otvorite naš rad je praćen na 28 stranica, a neka povjerenstva imaju zadnju aktivnost 2007., 

2014. a neka povjerenstva ne rade ništa to sigurno znam. I sad na kraju ovo je bilo što se tiče 

izvješća za 2022. godinu, a sada mi dozvolite da na kraju istaknem posebno sa ponosom i 

veseljem prije svega da uputim čestitke našoj Županiji i svima nama na čelu sa našim županom, 

zamjenikom, g. Melitom Ivančić pročelnicom koja danas nije sa nama, isto tako evo i pročelnici 

Maji, Ani dakle svima službama koji su sudjelovali u pripremi projekta za status Županija 

prijatelj djece. To je jedna jako velika stvar, veliko priznanje, ostvarili smo taj status jedna među 

tri županije u RH, mislim da smo svi svjesni koliko je to značajno i koliko je to važno. Dali 

smo svoj doprinos svako na svoj način, ja sam evo u ime Povjerenstva isto prezentirala, bile su 

te gospođe iz tog povjerenstva vrlo ugodno iznenađene vidjeli smo po njihovim reakcijama, jer 

smo uistinu županija koja ima toliko mnogo aktivnosti koje nitko u Hrvatskoj ne radi osim nas, 

dakle ne samo povjerenstvo nego i inače, znači tu su bile uključene i naše županijske ustanove 

znači i ZZJZ i Bolnica, Dom zdravlja, Javna ustanova za upravljanje zaštićenim dijelovima 

prirode, Svitanje, Zavod za socijalni rad itd. i sada bih ja evo isto tako napomenula da je u toj 

koordinaciji za pripremu tog statusa svega toga što je bilo potrebno sudjelovala i naša kolegica 

Jadranka Lakuš koja je ujedno i dugogodišnja predsjednica Društva naša djeca Koprivnica, pa 

ću ja sada evo zamoliti našu kolegicu Jadranku Lakuš da ona u okviru ove naše točke se osvrne, 

odnosno da podijeli sa nama svoje impresije za ovaj vrlo značajan i prestižan status na kojega 

smo svi ja bar mislim jako ponosni pa nam svima još jednom svima čestitam. 

 

JADRANKA LAKUŠ: Ja se ispričavam zbog emotivne reakcije ali ja sam takva, dok 

mi se nešto sviđa, dok nešto volim onda mi nekakve ove pravne stvari nisu toliko bitne, a 

stvarno sam evo neobično ponosna što je naša Županija treća po redu iza Primorsko-goranske 

i Krapinsko-zagorske postala treća županija Prijatelj djece u Hrvatskoj. Možda neko misli ajde 

to je nekakva tamo tabla na ulazu, to je nekakvo priznanje koje možda možeš kupiti, ali 

uvjeravam vas da je to daleko više, to je dokaz da se na našem prostoru na kojem živimo naša 

Županija sustavno brine da djeca sretno i zdravo odrastaju na cijelom teritoriju županije. Dakle 

ne da imaju neke dobre uvjete da tako kažemo u gradovima u kojima žive nego da se to na što 

djeca imaju pravo po konvenciji o pravim djece rasprostre na cijelu županiju i mi smo pokazali 

i dokazali kao županija da smo u tome uspješni. Moram malo evo iskoristiti ovu priliku zašto 

sam osobno ovako jako emotivno vezana za to, zato što je to jedan od projekata kojeg sam ja 

osobno gurala kao članica izvršnog odbora Saveza društva naša djeca Hrvatske koji je zajedno 

sa Hrvatskim društvom za preventivnu i socijalnu pedijatriju pod pokroviteljstvom Unicefa i 

pokrenuo u Hrvatskoj. Trebalo nam je dosta godina da se to ostvari i tu je bio dosta dobar 

aktivan doprinos naše Županije jer neki kriteriji koji su u početku bili postavljeni su zapravo se 

pokazali kao ograničavajući faktor, našu Županiju to nije zaustavilo nego smo išli onako kako 

i treba aktivno predlažući izmjenu kriterija na neki način ćemo pomoći drugim županijama da 

se to ostvari, da vam laički objasnim, kriterij je bio, mora veći dio lokalnih jedinica postati 

općina ili grad Prijatelj djece da bi to županija mogla, onda smo vidjeli da u praksi ne 

funkcionira da je daleko bitnije brojčani pokazatelj, odnosno da nam taj status imaju naselja 

koja su da tako kažemo brojčano nadležna, a kod nas taj status imaju Koprivnica, Virje i 

Križevci i na taj način smo ispunili te kriterije. Sudjelovala sam u cijelom procesu od početka 

ovdje kao što sam prije 15-ak godina sudjelovala u dobivanju statusa Koprivnica Grad prijatelja 



djece i kao što sam sudjelovala u procesu da naša Bolnica dobije taj status i točno znam kako 

to ide, cijela ta priča od slaganja papira, ali još daleko bitnije je još onaj dojam koji dobije 

komisija koja dođe na teren, mislim da su čak i neki ljudi koji su bili uključeni u proces bili 

iznenađeni sa koliko pažnje sa koliko ozbiljnosti su članice komisije prostudirale sve papire, 

sve ovo, ali isto tako su obišle sve ono što je trebalo, popričale sa svim ljudima da bi na kraju 

provjerili da što piše na papirima je doista istina. Bila sam sa tim članicama komisije u nekom 

obilasku i njihove ocjene su bile zaista jako, jako visoke i mi smo zapravo u vrlo kratkom roku 

dobili evo taj jedan status koji doista puno znači, ali to je tek početak. Mi sad kad imamo taj 

status mi ga moramo na neki način i opravdati, odnosno dignuli smo si ljestvicu visoko sad 

moramo skočiti još više i ja bih odmah tu dala jedan prijedlog, s obzirom da smo županija 

Prijatelj djece da se sad malo okrenemo onoj djeci kojoj je malo teže u životu nego drugima, 

da se pozabavimo time da djeci koja imaju poteškoće u razvoju stvorimo neki dom za slučaj da 

više njihovi roditelji ne mogu skrbiti o njima. Sad znamo da imamo udruge, imamo različite 

modele da ta djeca imaju zabavu, igru, imaju neke stvari, ali postavlja se pitanje što će sa tom 

djecom od kojih su neki po nekim kriterijima i odrasli ljudi, ali su još uvijek djeca će biti kad 

više njihove mame i tate ne budu mogli za njih kuhati, prati, čistiti da se okrenemo k gradnji 

jednog objekta ili ne znam kako bi to rekli jednog doma za tu djecu da za njih stvorimo isto 

tako sigurniju budućnost nego što im je sada. S obzirom da smo se pobrinuli da nam djeca 

sretno i zdravo rastu mislim da imamo svi skupa snage i volje da idemo i korak dalje, pa evo to 

je ovaj moj prijedlog uz veliku čestitku ovo što je rekla Verica svima u županiji koji su 

sudjelovali u tome, posebno Meliti Ivančić koja je vodila taj projekat, naravno i županu i 

dožupanu koji su to prihvatili jer bez te sveobuhvatne podrške u cijelom tom projektu to ne bi 

bilo moguće i doista svi skupa moramo biti ponosni što smo dobili taj status.  

 

Županijska skupština je sa 24 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova  

za 2022. godinu 

 
Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 9. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo koji 

podržava Izvješće. 

 Obrazloženje daje ravnateljica Gradskog društva CK Križevci Antonija Pukec.  

 

ANTONIJA PUKEC: Dobar dan svima, evo gospodin me je već predstavio s obzirom da 

sam prvi puta sa vama ja sam Antonija Pukec, ravnateljica Gradskog društva CK Križevci i 

sada bih vas ukratko upoznala sa informacijama vezanim uz izvješće pomoći usluga pomoći u 

kući starijim osobama u proteklog godini. Svi znamo da izvaninstitucionalni oblik skrbi za 

starije osobe svakako predstavlja jedan od važnijih oblika skrbi, osobito na području našeg 

djelovanja koje je geografski gledano vrlo rašireno i bez pomoći zaposlenika ovog programa 

svakako bi za neke naše korisnike bilo vrlo teško doći do određenih usluga koje su im 

svakodnevno potrebne. Kao nositelj programa Pomoć u kući GD CK Križevci i Klub „Mariška“ 

posjeduju licencu odnosno rješenje o ispunjavanju minimalnih tehničkih uvjeta za pružanje 

usluga pomoći u kući te su upisani u upisnik pružatelja usluga ministarstva što nam zapravo 

postavlja temelje za naš daljnji rad. Korisnici ovog programa uglavnom su osobe starije od 65 

godina, slabijeg imovinskog stanja, a iznimno imamo i neke mlađe korisnike koji su vrlo lošeg 



zdravstvenog stanja. U 2022. godini kroz program je prošlo 210 korisnika, a uz njih usluge su 

primali i korisnici kojima se pravo usluge na pomoć u kući priznaje putem rješenja Centra za 

socijalnu skrb sadašnjeg Zavoda za socijalnu skrb, a takvih korisnika je kroz godinu bilo 39. 

Ovdje svakako imamo još i korisnike koji zbog uglavnom dobrog imovinskog stanja usluge 

primaju kroz vlastito plaćanje, a takvih je u 2022. godini bilo 79. Ovdje je bitno spomenuti još 

i Sporazum između Županije i Grada Križevaca putem kojeg je pomoć primilo 22 osobe. 

Mislim da broj korisnika zaista govori o značaju ovog programa i tu bi se svakako željela 

zahvaliti i Županiji, i općinama i gradu što nas sve ove godine podržavaju i podržavaju naš rad 

jer oni svakako osim na naše korisnike koji kroz ovaj program imaju osiguran kontinuitet što 

znamo da kod projekta Zaželi je jedan od velikih problema jer nakon faze postoji jedna veća 

pauza. Ovdje se program odnosi, odnosno daje jednu sigurnost osobama koje su zaposlene na 

projektu, a spadaju u teže zapošljive skupine.  

 

IVICA SRBLJINOVIĆ: Dobar dan svima, poštovani predsjedniče, župane, dožupane, 

članovi i članice Skupštine ja sam se javio, iskoristio bih ovu priliku tri u jedan, da pohvalim i 

ravnatelja ŽUC-a naravno stvarno je gospodin jako puno odradio, ali s obzirom da su kolege to 

sve već rekle neću previše o tome, također pohvaljujem i g. Rupčić, a svakako se i želim obratiti 

GD CK Križevci koje zadnje vrijeme jako puno radi, ja to malo i pratim, samim time jer sam i 

član Crvenog križa, jako puno projekata, jako puno novaca je potegnuto iz EU fondova, stoga 

evo želim reći i pohvaliti Društvo  CK na angažmanu, mladu ravnateljicu da samo tako nastavi 

i biti će sve dobro. Još jednom zahvaljujem se svima na dobrom rezultatu i neka tako nastavi.  

 

Županijska skupština je sa 23 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o pružanju usluga pomoći u kući starijim 

osobama u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 10. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo koji 

podržava Izvješće.  

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Poštovani predsjedniče, članovi i članice ŽS i svi ostali prisutni, 

dozvolite da vas i ja pozdravim. Kao što znate sufinanciranje smještaja u privatnim domovima 

traje, evo ovo je 4 godina, svake godine se povećava broj korisnika isto tako i način subvencija. 

Krenuli smo sa ustanovama pa privatnim domovima i domovima obrtima, a kasnije su se 

uključili i obiteljski domovi u 2023. godini u 32 doma sufinancirano je 330 korisnika kao što 

znate imamo jedan imovinski cenzus, a isto tako moraju biti oni koji  primaju subvencije barem 

5 godina prijavljeni na području naše Županije, tako da do 2300 kn primaju 400 kn pomoći, od 

2300-3200 primaju 300 kn, a od 3200-3800 primaju 200 kn. Moram napomenuti da je od ove 

godine povećan imovinski cenzus za 200 kn, znači na 4000 kn, a isto tako i pomoć je povećana 

za 100 kn. Isto je na prijedlog Savjeta za umirovljenike i osoba starije životne dobi radi se 

kontrola i primanja inozemnih primanja, prvenstveno inozemnih mirovina, tako da je broj 

korisnika nešto smanjen pa ovog trenutka  367 osoba prima subvenciju, ali normalno dalje se 

primaju zahtjevi. Predlažem da se Izvješće prihvati.  

 



 ŽELJKO PINTAR: Poštovani predsjedniče, poštovani župane sa suradnicima, 

poštovani predstavnici upravnih odjela, članice i članovi ŽS. Javio sam se ispred Odbora za 

zdravstvo, socijalnu skrb i umirovljenike i kao predsjednik Savjeta za umirovljenike, osoba 

starije životne dobi i socijalnu politiku naše  Županije da bi mogao iskazati svoje zadovoljstvo 

i zahvalnost KKŽ na ovom jedinstvenom projektu koji je pionirski pokrenut 2017. godine u 

onom Sazivu kada smo osnovali Savjet za umirovljenike i ponudili ovaj projekt Županiji 

gledajući da ispravimo nepravdu koja je inače postojala s obzirom da državni domovi odnosno 

sadašnji županijski dom se sufinancira dijelom od strane države i to negdje skoro do 50 %, dok 

svi ovi domovi, ustanove privatni domovi, privatni obiteljski domovi, privatni domovi obrtnika, 

vjerskih zajednica su plaćali svi ekonomsku cijenu. Danas ta cijena domova košta ne bi smio 

govoriti koliko, ali vjerujte da neki umirovljenici ne bi im dosta bile tri mirovine da mogu platiti, 

dakle pokušali smo to prikazati i s obzirom na susretljivost naše izvršne vlasti Županije koja je 

prepoznala i socijalno osjetljiva bila prema našoj najranjivijoj skupini, a to su umirovljenici 

koji žive sa malim mirovinama, narušenog zdravlja, godine starosti, ostavljeni možda i neki 

sami gledajući da su neki mladi otišli u svijet, sve je otvoreno, oni su pokazali tu osjetljivost i 

kao pioniri prvi puta u Hrvatskoj napravili smo subvencioniranje ovoga projekta od strane 

Županije prema onim mirovinskim cenzusima koje je zamjenik župana rekao. Danas gledajući 

i svjesni činjenice da živimo u teškim vremenima svakolike krize, gospodarske, ekonomske, 

zdravstveno socijalne kada plaće su male, mirovine male, cijene lete u nebo morali smo 

povećati taj nekakvi cenzus koji je ovog momenta moramo priznati simbolične naravi i evo 

opet susretljivost Županije, dakle povećali smo od prvog po 100 kn da bolje razumijete ove 

cenzuse koje je zamjenik rekao. Dakle sad smo ona prva kategorija do 2300 sa 500 kn, druga 

od 2300-2800 je 400 kn, i 4000 je 300 kn. To je jedinstveni projekat u Hrvatskoj i prvi smo to 

napravili, pokušaji nekakvi pionirski su u tijeku, razne županije to probaju, najdalje je otišla 

Zadarska i Karlovačka međutim ostale to još pionirski pokušavaju, nemaju baš razumijevanja 

kao naša Županija. U tom smislu pozvan sam da bi prezentirao i na HRT-u u emisiji Treća dob 

gdje sam izrazio svoje zadovoljstvo ovim projektom koji je jedinstven i pionirski pokrenut u 

našoj Županiji, dakle još jednom mi je vrlo drago da danas evo potpisani su ugovori sa 32 

privatna doma na području cijele Županije, gdje se subvencionira znači naših korisnika 

umirovljenika i osobe treće dobi siromašni prema ovim cenzusima 340 korisnika što predstavlja 

jednu veliku količinu s obzirom da ukupni broj kapacitet županije je 1100 mjesta, dakle ¼ 

mjesta samo sufinancira naša Županija. Mislim da ćemo na taj način i dalje surađivati, evo radi 

toga sam se javio i kao predstavnik umirovljenika i sam umirovljenik, predsjednik Savjeta, 

predsjednik Odbora za zdravstvo i drago mi je da naša Županija evo pokazuje primjer ostalima 

kako se brine i skrbi za naše siromašne, jadne i bolesne stare umirovljenike koji su zavrijedili 

da svojim cjeloživotnim radom da bolje žive i da imaju nekakvu sigurnost, da nisu ostali sami. 

Želio bih pohvaliti i Grad Đurđevac gledajući na provođenje projekta izgradnje doma za starije 

i nemoćne osobe koji pokreće zajedno sa 8 općina o partnerom Županijom, dakle koji bi 

sudjelovali 50/50 al pari u troškovima sufinanciranja. Mislim već bi bila potreba da se svi 

pomalo uključimo jer institucija za smještaj umirovljenika nema, zbog toga je velika potražnja 

u našem domu županijskom, prvo radi velike subvencije, drugo nema mjesta. I na kraju da 

završim danas je jedan veliki dan 15. svibnja Međunarodni dan obitelji, nitko se toga nije sjetio, 

evo ja koristim priliku da čestitam svim našim žiteljima naše županije Međunarodni dan obitelji 

i da ga provedu u sreći, zadovoljstvu sa svojim najdražima i najmilijima i da vide da obitelj 

predstavlja najvažniju kariku u našem društvu, a nju ne čine samo roditelji, djeca, braća, sestre 

čine ju i stari, bake i djedovi i oni su okosnica naše obitelji, od njih možemo puno toga naučiti 

i mislim da svi zajedno mogu doprinijeti za bolji, humani zdravi život njihovih obitelji i naših 

obitelji.    

 

 



 

 

Županijska skupština je sa 24 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o sufinanciranju smještaja u privatnim 

domovima za starije i nemoćne osobe u 2022. godini  

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 11. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski razvoj 

koji podržava Izvješće. 

    Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac. Molim sažeto izvješće po svakoj točci. 

 

           MARIJAN ŠTIMAC: Hvala lijepo, Upravno tijelo za gospodarstvo, komunalne 

djelatnosti i poljoprivredu realizirala je nominalno 38,5 miliona dakle rezerviranih sredstava 

proračuna kroz četiri glave za što u podlozi ima 8 programa, ovdje imate tih 7 u nizu. Prvi od 

njih je pod nazivom Konkurentno gospodarstvo, ono se u naravi sastoji od pomoći u obliku 

potpora male vrijednosti gospodarstvenicima u smislu poduzetništva, kroz obrt i trgovačka 

društva po direktivi 1407 za što je otprilike realizirano milion i 840 tisuća kuna i od planiranog 

utrošeno 74 %. Najznačajnija aktivnosti u tom dijelu je program Start up koji se provodi već 

unazad 5 godina, dakle to je samozapošljavanje nezaposlenih osoba za osnivanje vlastitog 

društva u bilo kojem obliku pomažemo i sufinanciramo sa 30 tisuća kuna odnosno 4000 eura. 

To je program za jačanje konkurentnosti poduzetnika do 50 zaposlenih, mikro i mali, oni su 

iskoristili sredstva potpore u iznosu oko 639 tisuća kuna, iskorišteno je skoro 80%. Što se tiče 

dijela koji se odnosi na usluge Upravno tijelo ima nadležnost temeljem Zakona o obrtu, trgovini 

i ugostiteljstvu najčešći poslovi se svode na to u tom smislu registrirano je 153 nova obrta, 

ukupno imamo 1693 obrta sa 31.12. prošle godine. Povećani je broj kreveta unutar svih 

kategorija koje registriramo za smještaj za 375 kreveta i ukupno dakle imamo 1638 ležaja u 

smislu turizma u kategorizaciji u svim kategorijama, a najviše kućama za odmor u OPG-ima 

preko 1000.  Izdano je 96 rješenja za minimalno tehničke uvjete, dakle za one koji se bave 

aktivnostima trgovine ili ugostiteljstva. Što se gospodarstva generalno tiče, prošla godina 2022. 

obilježena najviše nominalnim rezultatom u poslovanju u smislu prihoda 14,7 milijardi, njih je 

ostvarilo 3 765 poslovnih subjekata, od kojih 2000 se odnose na trgovačka društva, a ova razlika 

su obrtnici, neto dobit odnosno i dohodak negdje je ostvaren oko 550 miliona kuna od čega 440 

miliona kuna u sektoru društva kapitala trgovačkih društava. Što se tiče izvoza trgovačka 

društva sa područja Županije svaku 4 kunu ostvarilo je na inozemnim tržištima u tom smislu 

ostvario se suficit 212 miliona dolara nominalne veličine pokrivenost uvoza i izvoza, on je na 

ovoj županiji 163%, to je inače, dakle time je i rezultat suficita dok na nacionalnoj razini taj isti 

broj vam pokriva samo 68% dakle nacionalni poslovni realni sektor u smislu međunarodne 

razmjene roba i usluga u deficitu, za razliku od ovog našeg prostora i mislim da bi oko 

gospodarstva to bilo to.  

 

 MIODRAG PLANTAK: Hvala poštovani predsjedniče, pozdravljam župana, 

zamjenika, članice i članove, sve ostale prisutne Nezavisni će podržati ovo izvješće, smatramo 

da ovaj program pomaže poduzetnicima, predlažemo da se razmotri da se dio sredstava usmjeri 

na sufinanciranje zakupa, opremanje prostora i pokrivanje dijela troškova rada, a vezanih za 

uvođenje usluge medicine rada onima koji to žele otvoriti u preostala dva grada naše Županije, 



a koji nemaju tu uslugu. Rekli smo u izvješću da je iskorištenost bila 80 %, znači tu ima prostora 

da se dio sredstava preusmjeri. Kad bi imali u sva tri grada usluge medicine rada i time pomogli 

samim poduzetnicima koji svoje radnike na sistematske preglede šalju u nama evo primjer su 

Križevci, mi šaljemo radnike u Bjelovar, Sv. Ivan Zelinu i mislim da bi se moglo jako skratiti i 

to vrijeme izbivanja s posla koje je novac, znači to je sve poduzetnicima bitno, a ovdje stvarno 

ima prostora jer kao što je i sam g. Štimac rekao iskoristivost je bila svega 80%.  

 

 ŽUPAN: Mogu samo reći da pitanje ordinacija medicine rada nije vezano za problem 

prostora ili ulaganja u prostore jer to čine naše zdravstvene ustanove nego je problem kadrova, 

jednostavno nema specijalista te vrste na tržištu koji bi preuzeli te ordinacije. Radimo na tome. 

 

Županijska skupština je sa 24 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provođenju mjera prema Programu 

„Konkurentno gospodarstvo“ u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Točka 12. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za vodno i 

komunalno gospodarstvo koji podržava Izvješće. 

    Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac. 

 

MARIJAN ŠTIMAC: Dakle 4 su osnovne aktivnosti ako se prati izvršenje proračuna 

unutar Programa Komunalno gospodarstvo, prva je dakle katastarska izmjera, dakle sa svrhom 

rješavanja imovinsko-pravnih odnosa i usuglašenosti gruntovnice i katastra, tri su izmjere bile 

u tijeku, mi smo to na osnovu ugovora sufinancirali sukladno izvršenim situacijama. Ti se 

programi nastavljaju inače i u ovoj 2023. godini, ovaj puta je DGU našao izvore sredstava izvan 

dakle županija i gradova, dakle na teret državnog proračuna i pomoći pa će pet izmjera biti 

financirano iz središta države. Dakle najveći program je zapravo povezan sa kapitalnom pomoći 

za ravnomjerni razvoj, dakle ovdje je izvršeno iz te stavke 97 % u nominali 3 miliona 34 tisuće 

kuna, imate jednu tablicu u kojoj je navedeno koja JLS je ova sredstva kapitalne pomoći 

županije trošila za koju namjenu pa ćete uglavnom vidjeti da se uglavnom usmjerava na 

održavanje kolnika, pješačke staze i da je to najčešći element korištenja u tom dijelu mi svaki 

put malo potičemo iz drugih posebnih razloga i izgradnju autobusnih pristajališta jer imamo 

ukupnu evidenciju 650 njih od kojih 250 je potrebno urediti, ali to je malo manje zastupljeno. 

Što se tiče sanacije otpuštenog otpada iz 80.-tih godina  na prostoru obuhvata Piškornica 

zaključen je ugovor, mi smo dakle primili pomoć koju smo dakle aplicirali na Fond zaštite 

okoliša kao Županija u iznosu od 60% tog budućeg troška. U 2022. godini dio radova je dakle 

izvršen pa je toliko i situiran pa je toliko taj program i izvršen, on će završiti 30.6. ove godine 

kad će se u potpunosti ta stavka od milion 637 tisuća kuna i realizirati. Što se tiče sufinanciranja 

rada tvrtke Piškornica d.o.o. ono je realizirano u onom iznosu koliko su oni imali potrebu da 

nam se jave ne samo nama nego jednako toliko i svim drugim svojim osnivačima od 110 tisuća 

kuna.  



 

DAJANA MILODANOVIĆ: Poštovani, podržat ćemo ovaj program iz razloga jer 

podržavate i JLS-ove, ono što sam htjela iskoristit priliku da se nadovežem na dio za uslugu 

medicinu rada, znamo da je problem sa specijalistima, ali je naš prijedlog usmjeren prema 

privatnim ustanovama da one dobiju motiv da otvore u ova dva grada da tu uspijemo.  

 

Županijska skupština je sa 23 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provođenju mjera prema  Programu 

„Komunalno gospodarstvo“ u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Točka 13. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za vodno i 

komunalno gospodarstvo koji podržava Izvješće. 

    Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac. 

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Uvodno ću reći iako svi dakle znamo da smo situirani tako da 

u Podravini imamo jedan od najvećih vodonosnika podzemnih trajno obnovljivih zdravstveno 

ispravne vode. Početkom dakle 2000. godina priključenost je bila oko 33% i tada počinju 

intenzivni radovi na projektima vodno-komunalne infrastrukture posebno vodoopskrbe, a 

odvodne sa nekim zakašnjenjem i u razdoblju do danas je iz proračuna KKŽ isključivo za 

radove na vodoopskrbi i odvodnji realizirano je 27,6 miliona kuna. Što se tiče same prošle 

godine kada je ta realizacija iznosila 50% realiziranih sredstava treba reći da se ona odnosi na 

ove aktivnosti povezane sa tri aktivnosti na aglomeracijama uz gradove, da isplaćujemo ona 

sredstva koja su povezana isključivo sa izvršenim radovima na novim dakle vodno komunalnim 

građevinama. Ona su u prošloj godini bila realizirana u visini od 170 miliona kuna, što je dakle 

sukladno tim obračunima koje vodnim isporučitelji daju JLS-ovima, a oni nama podnose 

zahtjeve za kapitalnu pomoć, bilo toliko isplaćeno. Jedinice koje su koristile sredstva pomoći 

su navedene u tablici. Što se tiče ispitivanja kakvoće potrošnje dakle vode to se obavlja tako 

što Zavod za javno zdravstvo ispituje to na mjestima za korištenje, vidite da je uglavnom 

zdravstveno ispravna pitka voda, 300 tisuća se angažira to je iz UO za zdravstvo i socijalu što 

znači radimo svake godine i u tom smislu dakle zasad uz tu preventivu nemamo nalaze da ima 

zdravstveno neispravne vode koju bi potrošači i stanovnici konzumirali. Ovaj se program 

kontinuirano nastavlja sve do završetka, odnosno prestanka potrebe, a računa se da će po 

završetku svih objekata i građevina u infrastrukturi vodno komunalnog graditeljstva priključci 

biti na razini za vodoopskrbu 95%, a ciljani priključci za odvodnju i pročišćavanje otpadnih 

voda iz tog sustava na razini do 90%, s tim u svezi i Europski projekt aglomeracije bili bi 

uspješni, a cilj koji bi dostigli je eto nakon svih ovih puno godina bio bi takav da konačno 

možemo iskoristiti vlastiti resurs za vlastite potrebe.   

   

 

 

 



Županijska skupština je sa 21 glasom „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provođenju mjera prema Programu „Vodno 

gospodarstvo“ u 2022. godini  

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 14. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor  za poljoprivredu 

koji podržava Izvješće.  Predlažem da točku 14. i 15. ipak objedinimo, to su dosta slične teme.  

 Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac.  

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Negdje 2016. do konca 2017. godine rekonstruirali smo dakle 

pet velikih lovišta u 27 zajedničkih otvorenih lovišta i sa lovištima dakle koja su državna lovišta, 

mi imamo ukupno 35 lovišta na području Županije, od kojih će nastati novih po ovoj današnjoj 

odluci, pa će ih tako biti 45 u konačnici na 167 tisuća hektara površine. Lovna zakupnina danas 

iznosi milion i 377 tisuća kuna, sukladno Zakonu o lovstvu KKŽ dobiva 10% za osnovu  

provođenja zakona  odnosno isplate obeštećenja vlasnicima poljoprivrednog zemljišta bez 

prava lova što svake godine radimo, a ukoliko se ta sredstva ne utroše kao što se za tu namjenu 

utroše, slobodni smo ih upotrebljavati za dakle unapređenje lovstva. Što se tiče unapređenja 

lovstva obzirom da se radi o namjenskim sredstvima koja se posebno evidentiraju ne koriste se 

u drugu namjenu, raspisali smo dva natječaja u prošloj godini, jedan je bio namijenjen za kupnju 

dakle opreme u smislu zaštite od štete od divljači, to su dakle razne vrste pastira i tome slično, 

odnosno za unapređenje lovstva gdje se moglo koristiti sredstva što za obnovu samih lovnih 

objekata ili lovnih građevina u lovstvu, nabava divljači ili za lovačko streljaštvo, sve zajedno 

da skraćeno kažem, realizirano je 288 tisuća kuna za unapređenje lovstva i tablice i korisnici su 

vam upisani.  Što se tiče šumarstva načelno ćemo reći da imamo 33% površina pod šumama, 

da je 90% šuma u vlasništvu Hrvatskih šuma, odnosno državne su šume, 10 % su privatne. 

Unutar naše djelatnosti bavimo se izdavanjem rješenja za investicijske projekte čista sječe 

šuma, izdali smo ih ove godine 8, piše koja su tu, dakle možete pretpostaviti da se radi o 

infrastrukturi vezanoj uz cestu dakle željeznicu, ima nešto malo arheologije na Piškornici i sve 

vam je otprilike tu popisano i vodimo dakle evidencije i izdajemo određene akte za proizvođače 

božićnih drvaca, njih ima nešto više od 90 na području Županije i surađujemo sa Institutom 

centrom za privatne šume u Varaždinu, oni se bave urbanom dakle hortikulturom, uređenje 

parkova i uglavnom u suradnji sa našim Zavodom za zaštitu prirode svake godine takav uređeni 

park i određeni prijedlozi u smislu kako zaštiti od nametnika drva u postojećem parku i tome 

slično 20 tisuća kuna je vrijedna realizacija te vrste suradnje.  

 Što se tiče dakle programa poljoprivrede, on je dakle izvršen sa 94 %, nominalno je to 

10 miliona 215 tisuća kuna, on je imao dakle 10 posebnih mjera koje se odnose na potpore u 

poljoprivredi, te je imao i druge mjere. Što se tiče potpore u poljoprivredi one su ove godine 

bile dodatno veće za razliku od prošlih godina jer je Odlukom Vlade RH bilo odlučeno da će 

se pomoći kroz institut potpore male vrijednosti po direktivi 1408 oštećenicima od tuče. 

Obzirom da je bilo 6 JLS koje su dakle prijavile takvu štetu od tuče, proglašena je elementarna 

nepogoda i u odnosu na taj registar proveden je dakle natječaj uz ograničenje da takva sredstva 

potpore ne mogu koristiti one osobe koje su dakle osigurale vlastite usjeve. Tu je intenzitet 

potpore po oštećeniku bio prilično visok, negdje oko 78 %, što se tiče dakle ostalih potpora 

male vrijednosti koje se ne odnose na štetu, a isplaćeni su iz županijskog proračuna, 



najznačajniji korisnici su sukladno našem programu koji je trogodišnji, a odobren je od 

ministarstva poljoprivrede kao takav i javnim natječajima, dakle stočari, mlade osobe, nakon 

toga voćari i povrtlari. Svake godine, pa tako i ove mi nažalost nismo u mogućnosti za sektorski 

dio ratarstva osigurati potpore radi nedovoljnog izvora za tu namjenu. Očigledno je njihova 

budućnost prema programu ruralnog razvoja. Što se tiče projekata koji se odnose na poticanje 

istraživanja ovdje su najveća stavka zapravo bila realizacija, što smo dobili potporu ministarstva 

poljoprivrede 340 tisuća kuna za izradu predstudije izvodljivosti i izradu idejnog projekta za 

distributivni centar za meso u Križevcima koja se nekretnina u naravi sada sastoji na 3000 tisuće 

kvadrata prizemnog tlocrta, od dakle klaonice, dakle obrade, skladištenja i distribucije mesnih 

proizvoda. Kroz studiju smo upoznati da nam je potreba negdje oko 220 tisuća eura za glavni 

projekat i izvedbeni projekat sa građevinskom dozvolom, mi očekujemo ove godine od 

Ministarstva poljoprivrede da objave natječaj iz kojeg bi mogli doći do glavnog projekta i 

nastaviti sa tim projektom koji se inače kroz mjeru 4. ruralnog razvoja sufinancira i u smislu 

gradnje. Oko ovih ostalih manjih projekata u tom dijelu završen je projekt dakle koji smo radili 

sa Agronomskim fakultetom, a koji je definirao da na našem prostoru se može dakle prepoznati 

autonomnih, rukom dakle čovječjim djelovanjem nepromjenjivih starih sorti voćnih vrsta 

jabuka i krušaka, mi bi mogli dalje nastaviti taj projekat u smislu čuvanja, sadnje i formiranja 

određenog parka ili resorta sa tim sortama, dakle radili smo i ostale projekte sa Visokim 

gospodarskim učilištem od sorte Keršić koja se je certificirala pa bilo je dakle i stočarskih 

dijelova programa. Što se tiče udruga raspisali smo natječaj udruge iz sektora poljoprivrede i 

gospodarstva općenito, javili su na taj natječaj, on je realiziran u dijelu koliko se njih javilo 

dakle sto posto prema njihovim potraživanjima, a što se tiče ostalih poslova u poljoprivredi 

dakle  mi ostvarimo ovdje namjenske prihode od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta, 

to znate da su svi programi za 24 općine doneseni, sad su u fazi natječaji za prodaju i zakup, on 

se odvija sukcesivno od općine do općine, bavimo se prenamjenom poljoprivrednog zemljišta 

pa se ono i smanjeno na našem prostoru svake godine, prihod prenamjene je prihod Županije i 

JLS gdje se ona nalazi. Ove godine je to bilo 166 tisuća kuna prenamijenjeno 42 hektara i 

vjerojatno sam ja tu nešto preskočio jer je toga puno, odgovorit ću na pitanja ako ima.  

 

 DAJANA MILODANOVIĆ: Hvala g. Štimcu na tako dobrom obrazloženju, ako želimo 

biti zaista županija koja će iskoristiti svoj potencijal za poljoprivrednu proizvodnju, Županija 

treba svim segmentima svojega djelovanja i u svima ustanovama stvarati i olakšavati preduvjete 

za poslovanje našim poljoprivrednicima. Poljoprivreda je postala tehnološki napredna grana, 

potrebno je sagledati u svim segmentima od školstva pa nadalje. Pora treba pokušati realizirati 

manje projekte koji su usmjereni poljoprivrednoj proizvodnji a koji su navedeni u Sporazumu 

sjevernih županija, a ne da sve staje na pokušaju prijave projekata kao što je to bilo sa projektom 

navodnjavanje gdje je bilo sredstava za sve prijavitelje za većinu poljoprivrednika ali mi se 

nismo uspjeli niti prijaviti iako smo platili projekt preko 4 miliona kuna., stoga ovaj program 

za poljoprivredu glasat ćemo protiv. 

 

 VLADO BAKŠAJ: Predsjedniče, svi poštovani, evo ja bi se referirao na točku vezanu 

za lovstvo i šumarstvo. O poljoprivredi je gospođa  Milodanović rekla svoj stav što se baš ja ne 

slažem sa time, ali dobro, to je njihovo razmišljanje. Što se tiče lovstva, mogu pohvaliti 

Županiju, naravno pročelnika i službe koje su evo nakon onoga problema koji smo imali 2021. 



godine, evo za prošlu godinu se išlo sa objedinjenima natječajima za sva lovačka društva i to 

jedna dobra stvar i ovaj to unapređenje lovstva, lovnih objekata, divljači i svega ostaloga svi su 

imali šanse, većina se javila na taj, bio je cenzus nekih 14 800 kn, govorim u kunama što je to 

prošle godine i bilo i mislim da smo se svi koji smo imali uvjete to javili i to iskoristili i to nam 

je jako puno pomoglo kao lovcima kao našim lovačkim udrugama jer to za lovačka društva koja 

plaćamo svi svoju članarinu, to su neizmjerno korisna sredstva, hvala vam još jednom na tim 

sredstvima i na svim onima donacijama koje smo kroz to mogli priuštiti.  

Županijska skupština je sa 18 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o lovnom gospodarstvu i šumarstvu na području 

Koprivničko-križevačke županije u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 15. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za poljoprivredu i 

podržava Izvješće.  

Obrazloženje smo čuli objedinjeno u ranijoj točci. 

 

Županijska skupština je sa 18 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provođenju mjera prema Programu 1069 

Poljoprivreda u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Točka 16. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 

razvoj i podržava izvješće.  

 Obrazloženje daje  pročelnik Marijan Štimac. 

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Evo zaista najkraće, ovaj program je izvršen sa 79% od 

planiranog, milion 330 tisuća kuna, uglavnom on se sastoji od sufinanciranja ukupnog 

turističkog proizvoda, on se dijelom obavlja kroz Turističku zajednicu KKŽ, dijelom kroz 

proračun Županije, također unutar ove stavke vidjet ćete da smo imali i jedna prijenos 

materijalne imovine, one koje smo u vrijeme trajanja projekta cikloturizma i gradnje 

infrastrukture za cikloturistički turizam prenijeli na JLS to je bilo 918 tisuća kuna za 18 JLS 

znači u lokalitetu je bilo to izgrađeno i unutar ovoga projekta vidite da se i nalazi projektno 

tehnička dokumentacija dakle za dvorac Inkey što je i u trajnom procesu i o tome dakle 

uglavnom vam je sve napisano, oko ovih statističkih podataka, broja noćenja, dolazaka i 

odlazaka sve možete pročitati i to bi bilo to.  

 



 MIODRAG PLANTAK: Hvala predsjedniče, naša prirodna i kulturna baština je veliki 

potencijal za turizam, a na području đurđevačke Podravine to je jako dobro iskorišteno jer na 

tom području sve turističke zajednice jako dobro surađuju. Jedan park prirode koji bi imao za 

cilj promociju i zaštitu prirodnog bogatstva flore i faune rijeke Drave bi trebao biti jedan od 

naših strateških interesa, kad kažem naših, mislim Županije, da bi se postigli još bolji rezultati. 

Nezavisni podržavaju sve aktivnosti županije koje su usmjerene prema razvoju turizma i 

podržat ćemo ovu točku.  

 

Županijska skupština je sa 22 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o mjera prema Programu 1070 Turizam na 

području Koprivničko-križevačke županije u 2022. godini  

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 17. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 

razvoj i Odbor za vodno i komunalno gospodarstvo koji podržavaju Izvješće. 

 Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac. Pošto smo o prometnoj infrastrukturi već 

dosta govorili pod prijašnjim točkama, ja molim jedno sažeto uvodno obrazloženje.  

 

 MARIJAN ŠTIMAC: KKŽ jedna je od dvije uz Zagrebačku županiju koja je 2022. 

uvela institut javne usluge u cestovnom prijevozu, dakle putnika autobusima, to je dakle jedna 

operacija koja ima za svrhu omogućiti korisnicima javnog linijskog prijevoza siguran i jeftin 

prijevoz. Zato smo namjerno ostavili dakle cijene karata. Kad je u Hrvatskoj sukladno dakle 

porastu troškova cijena svih vrsta, ovo je valjda 

 jedina stvar koja je toliko za potrošače i konzumente ove usluge prihvatljiva da ništa slično 

nećete niti naći, inače u ovom dijelu javne usluge KKŽ se može promatrati kao otok jer javna 

usluga obuhvaća samo granice ove Županije. Dakle normalni komercijalni cjenici oko nas u 

svim drugim županijama u odnosu na naš polazni cjenik su 50% veće cijene, dakle vozeći se 

ovdje svaki će putnik koji prelazi slučajno iz jedne županije u drugu biti poprilično iznenađen. 

Dakle mi imamo subvenciju posebno iz proračuna županije koja se odnosi na subvencije 

jednokratnih karata za umirovljenike, to je izvan ovog procesa ali povezano, dakle recimo sada 

vam početna karta košta 20 centi za jednog umirovljenika, dakle cijene su vam takve, a 

mjesečna karta za đaka srednje škole 2,20 eu, dakle mjesečna. Dakle radi se o tome da se 

prevezlo u 9 mjeseci 490 tisuća putnika koji su ušli i izašli iz autobusa i bili konzumenti usluge, 

da su uglavnom s naše strane sve obaveze izvršene prema operaterima, njih ima 4, jednako tako 

i od Ministarstva prometa prema Županiji koju ministarstvo sufinancira uslugu sa 75 %. Ono 

što je na nama je da usluga vrijedi i traje do 3. mjeseca 2024. nakon čega što smo i najavili mi 

ćemo raspisati javni natječaj i obnoviti tu uslugu na 4 godine, jer još naredne 4 godine stoji 

Vladina odluka o tome da će sufinancirati taj trošak Županija. Drugi projekt koji bi ovdje 

istaknuo, a izvršili smo ga isto je jedinstveni i rijedak i vrijedi na ovoj Županiji i u gradu 

Križevcima, to je ta zelena tranzicija sufinanciranje izgradnje fotonaponskih elektrana na 

krovovima kućanstva iako mi podržavamo jednaku uslugu, jednaku aktivnost i za trgovačka 

društva kroz naše mjere, samo se manje to radi jer se radi o manjim elektranama. Ukupno je 

dakle instalirano novih 171 KW dakle snage sunčanih elektrana na 33 kućanstva, intenzitet 

potpore je bio 20 tisuća kuna tu smo rezervirali i utrošili 660 tisuća kuna, taj se projekt nastavio 

i ove godine. Ove godine smo završili s natječajem, imamo 78 kandidata i osigurat ćemo 



dovoljna sredstva da se to provodi i dalje. Ono što nismo učinili nije bilo natječaja za energetsku 

obnovu javnih zgrada, nismo imali prilike za Florijanski trg, ali to sad radimo ove godine u 

ovom mjesecu postavit ćemo aplikaciju dakle Fondu za zaštitu okoliša i za energetsku obnovu 

te javne zgrade. Ono što se je u 2022. g. napravilo i nije filo financijskog tereta za Županiju je 

da su završeni 2 od 3 projekta, Doma za starije i nemoćne koji uključuje i ogromnu foto 

naponsku elektranu, ti će nam projekti predani kroz projekt Elena, nemamo financijski obaveza 

kao institucija i nakon toga imamo mogućnost pod jedan koristiti se mogućnošću Agencije za 

promet nekretnina da probamo isfinancirati taj projekt ili se odlučiti da ćemo pričekati opet neki 

budući natječaj Fonda pa vidjeti koliko možemo, obzirom da se radi o objektu koji ima 9000 

kvadrata na tri kata, koliko ćemo zapravo se odlučiti oko investicija, ali vjerojatno za solarnu 

elektranu svakako. 

 

 JOSIP VEČENAJ: Poštovani predsjedniče, poštovani župane sa suradnicima, 

poštovani vijećnici mi podržavamo ovaj program, ali ono na što želimo ukazati je da treba 

korisnije raspoređivati aktivnosti i sredstva jer smo zamijetili da gradovi koji sufinanciraju 

solarne elektrane plaćaju višu cijenu po KW otprilike negdje 2000 po KW za razliku od gradova 

koji nisu sufinancirani. Za poboljšanje energetske učinkovitosti u našoj Županiji predlažemo da 

se kućanstvima sufinancira projekt za solarnu elektranu da bi mogli lakše aplicirati na određene 

projekte i biti im dostupnija sredstva za tu energetsku učinkovitost. 

 
 MARIJAN ŠTIMAC: Rekao bih samo, obzirom da imam uvid u ponude, svako kućanstvo je 

dakle naručitelj usluge postavljanja prema našem natječaju i programu uvijek se radi o projektu ključ u 

ruke, znači projektno tehničku dokumentaciju samu izradu do puštanja u pogon što radi HEP, tada je 

program gotovo i naplativ, u tom smislu ne razdvajamo projektno-tehničku jer za to nema potrebe, to 

sve može u komadu, što se cijena tiče negdje faktor vam je KW prosječni 1,20 znači 1 KW 1,2 tisuće 

eur dakle to je otprilike neka cijena, međutim svako za sebe odlučuje gdje će od koga nabaviti, mi na to 

ne utječemo, zato smo postavili gornju našu pomoć 50% ali najviše 3000 eura i to je to. Nijedna županija, 

Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost koji ima nešto strože kriterije od nas. Vi Fondu morate 

predati elektrotehnički projekt koji uključuje cijeli projekat, to je taj projekat da bi se mogli kandidirati, 

ali to vam izvođač da u sklopu svoje ukupne ponude do kraja, zajedno sa radovima.  

DAJANA MILODANOVIĆ: Ne, ta cijena je izdvojena. Izdvojena je sto posto. Znači 

to je bio samo prijedlog što se tiče energetske učinkovitosti. 

MARIJAN ŠTIMAC: Može biti izdvojena i ne mora biti izdvojena,  

PREDSJEDNIK: Evo, prijedlog je zabilježen kao takav, vidjet će se što se može po tome 

napraviti u tom dijelu. 

Županijska skupština je sa 23 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o mjerama provođenja Programa Energetika i 

prometna infrastruktura u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

 

 



Točka 18.  

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za poljoprivredu koji 

podržava Izvješće. 

 Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac. 

 

MARIJAN ŠTIMAC: Najkraće dakle, svjedoci smo klimatskih promjena, one se više 

ne odvijaju na bazi dvije, tri godine, nego u svakoj godini imate i poplave i suše, pa dakle to 

vam tako ide i za 2022. godinu. Župan je proglasio elementarnu nepogodu od tuče za 7 jedinica 

i 25 jedinica od suše. Što se tiče ukupnog financijskog obračuna, onako kako to rade 

povjerenstva pri JLS, zbroj svih tih šteta je dakle 273 miliona kuna, od čega 243 za sušu i skoro 

30 sa osnova tuče. Što se tiče tuče, to sam počeo objašnjavati, dakle uspostavljen je institut 

sukladno Odluci Vlade putem Ministarstva poljoprivrede, mi smo u odnosu na ukupan registar 

za svih 6 županija gdje je bila šteta od tuče dobili određeni iznos novaca ili konkretno 6,7 

miliona kuna. Tih 6,7 miliona kuna kroz taj institut potpore male vrijednosti po posebnom 

programu mogli smo podijeliti onim ljudima koji su aplicirali i javili se nama na natječaj, 110 

tisuća kuna primili smo od Ministarstva poljoprivrede za štete na infrastrukturi za nerazvrstane 

ceste, aplicirale su dvije općine njima smo ta sredstva i dodijelili i primili smo 142 tisuće kuna 

za štete na građevinskim objektima kod građana na kućanstvima, to smo ta sredstva sukladno 

registru. Imali smo uvid tko su te osobe, oni su podnijeli zahtjev i njima su ta sredstva i 

raspoređena, dakle na prostoru svih tih 7 JLS koji su imali štetu od tuče u intenzitetu od 41 %. 

Što se tiče države i normalnog funkcioniranja isplata šteta od prirodnih nepogoda koje se odvija 

putem Povjerenstva pri Ministarstvu financija, dakle ovdje je na ovo područje 2022. krajem 

godine, u prosincu stiglo neto 423 tisuće kuna, znači s jedne strane imali smo štetu 243 miliona, 

primljeno je obeštećenje 423 tisuće kuna, ta su sredstva podijeljena od strane JLS prema 

oštećenicima. Paralelno s tim mi preventivno i nadalje smo zadržali našu potporu male 

vrijednosti za premije police osiguranja, sve je manji interes iz godine u godinu za tu vrstu 

premije starih onih uobičajenih, većina ljudi se odlučuje za mjeru 17, dakle Ministarstvo 

poljoprivrede i ruralnog razvoja gdje se dobije 70% intenzitet potpore za premije police 

osiguranja i u tom smislu očekujemo da svi oštećenici jer niti jedna ta nadoknada iz kojeg god 

izvora da dođe nikad nije dovoljno za obnovu poljoprivredne proizvodnje i ponovno vraćanje 

u komercijalu, imaju taj institut mjere 5, dakle obnove tih poljoprivrednih usjeva višegodišnjih 

nasada i ostalih dakle šteta, pa mislim da je to jedini način da nekako počnu ispočetka ne 

računajući na pomoć države koja je 2022. godine bila, ali ne znam da li će se primijeniti nadalje.    

 

 

Županijska skupština je sa 23 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o prirodnim nepogodama u 2022. godini na 

području Koprivničko-križevačke županije 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

 

 

 

 



Točka 19. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za razvoj lokalne 

samouprave i Odbor za gospodarski razvoj koji podržavaju Izvješće.  

 Obrazloženje daje ravnateljica Pore Melita Birčić. 

 

  MELITA BIRČIĆ: Hvala lijepo, poštovani predsjedniče ŽS, poštovani župane, 

zamjeniče župana, članice i članovi ŽS, svi ostali prisutni pa evo kao što je i rečeno pred vama 

je izvješće o provedbi Plana razvoja za razdoblje 2021.-2027. odnosno za prvu godinu njegove 

provedbe, odnosno kalendarsku 2022. godinu. Sukladno Zakonu o regionalnom razvoju sve 

županije u RH imaju obvezu izvješćivanja o svojim temeljnim strateškim razvojnim 

dokumentima i KKŽ koja je krajem 2021. jedna od prvih koja je donijela Plan razvoja znači za 

navedenu perspektivu, evo isto tako je u obvezi da ovo izvješće izrađeno preda resornom 

Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova EU. Kada govorimo o izradi ovog izvješća treba 

naglasiti da je Pora regionalna razvojna agencija KKŽ znači bila nadležna za njegovu izradu, 

ali izrada je isto odnosno izvješće je izrađeno u suradnji sa radnom grupom za izradu, provedbu 

i praćenje provedbe plana razvoja KKŽ 2021.-2027. i temelj isto tako za izradu ovog izvješća 

bila su izvješća o provedbenim programima svih čelnika JLS i naravno regionalne samouprave. 

Ono što je bitno za reći, a što je vidljivo iz izvješća sastoji se od opisnog djela naravno 

poduprijetog sa definiranim pokazateljima ishoda koji su iz biblioteke pokazatelja koja je 

definirana na nacionalnoj razini, ali isto tako i od financijskog dijela koji se odnosi znači na 

realizaciju po definiranim ciljevima u Planu razvoja. U Planu razvoja KKŽ tri su definirana 

cilja, prvi cilj je povezanija županija kružnog gospodarstva, drugi cilj je socijalno osjetljiva 

županija i treći cilj je pametna i zelena županija. Kada govorimo znači o udjelu utroška po 

pojedinom cilju moramo naglasiti da je drugi cilj odnosno socijalno osjetljiva županija u 

utrošku znači ukupnom utrošku financijskih sredstava za 2022. godinu u iznosu od nešto više 

od 631 milion 292 tisuće kuna ili 73,76 %. Ovo je cilj znači koji obuhvaća prioritete koji se 

odnose na unapređenje zdravlja i sigurnosti stanovništva, aktivnu populacijsku politiku, 

prioritet upravljanja znanjem do učinkovitih ljudskih potencijala, razvoj socijalnih usluga na 

području Županije, razvoj civilnog društva i poticanje kulturnog stvaralaštva. Isto tako u 

ukupnom iznosu utrošenih sredstava u nešto više 855 miliona 885 tisuća kuna treći cilj pametna 

i zelena županija znači sudjeluje sa 22,76% ili nešto više od 194 miliona 793 tisuće i ovaj cilj 

obuhvaća znači prioritete inovativne gospodarske preobrazbe, razvoj vodno komunalne 

infrastrukture, održivi razvoj ruralnog i urbanog područja i pametno planiranje prostora, razvoj 

prepoznatljive turističke ponude, očuvanje okoliša i promicanje učinkovitosti resursa, očuvanje 

opće korisnih funkcija prirode i razvoj sustava zaštite i spašavanja.  Na posljetku znači, cilj 

povezanija županija kružnog gospodarstva znači postotak utrošenosti je nešto više od 29 

miliona 799 tisuća ili 3,48 posto i obuhvaća prioritete znači razvoj prometne infrastrukture, 

digitalna transformacija, razvoj infrastrukture održivog gospodarenja otpadom i plinofikacija. 

Ono što je možda još bitno za reći što smo saželi isto tako u izvješću je da definiranih 41 

najznačajnijih projekata koje smo u trenutku izrade znači u suradnji s radnom grupom pobrojili, 

od njih 41 njih 38 je u tijeku i ja napominjem još jednom govorim tek o prvoj godini provedbe 

strateškog razvojnog dokumenta, perspektiva je od 7 godina tako da ćemo zapravo sve to pratiti 

iz godine u godinu. Metodologija po kojoj je izvješće rađeno, pratili ste i prijašnja izvješća pa 

ćete sad zasigurno primijetiti razlike je nova, ona od 2. mjeseca ove godine od resornog 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU znači kao takva definirana i svi je se moramo 

držati i ono što je možda još bitno za reći da su u izvješću sadržane investicije, odnosno projekti 

koji su na razini znači samo županije iz županijskog proračuna i proračuna JLS, dok ćete 

primijetiti u onim starim izvješćima bili su i znači podaci o projektima i drugih nivoa, odnosno 

izvora financiranja, a to su i državni proračun i europska sredstva, odnosno sredstva EU 



fondova. Eto toliko uvodno, ako bude bilo kakvih pitanja stojim na raspolaganju i ja i članovi 

radne grupe za davanje odgovora.  

 

 DAJANA MILODANOVIĆ: Pozdrav svima, niste napomenuli da od 41 projekt 5 

projekata je sukladno rokovima i zbog dinamike izvršenja projekata, Klub nezavisnih će biti 

suzdržan, jer Pora mora puno bolje.  

   

Županijska skupština je sa 18 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana razvoja Koprivničko-

križevačke županije za 2022. 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 20. 

 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Izvješće. 

  Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

RATIMIR LJUBIĆ: Primili ste izvješće koje je dosta iscrpno, pobrojeni su svi programi 

i aktivnosti koji su se provodili, kao što znate Županija je osnivač 18 OŠ, 8 SŠ i učeničkog 

doma. Što se tiče osnovnog školstva, 12 OŠ nam je u jednoj smjeni, ostalih 6 škola je 

dvosmjensko i sad planiramo njih prijaviti na nacionalni plan za oporavak i otpornost i želja 

nam je da sve osnovne škole i svi učenici naše Županije budu u jednoj smjeni. Ono što je bitno 

reći da Županija podmiruje sve materijalno financijske rashode škola iz decentraliziranih 

sredstava, a isto tako kad su ta sredstva nedostatna osigurava i vlastita sredstva. Najviše se 

sredstava troši na prijevoz učenika i na energiju na prijevoz oko 51 % na energiju nešto više od 

19% i na sve ostalo, ono što je isto tako bitno reći da prošle godine što se tiče osnovnog školstva 

smo završili 5 športskih dvorana u 5 općina zajedno financirali 50% županija, 50% općine 

negdje preko 75 miliona kuna. Isto tako se i dalje vodila briga o svim infrastrukturnim 

projektima manjeg obima u svim OŠ i PŠ, a nakon korone ponovno je vraćena škola plivanja, 

isto tako počeo je rad u Centrima izvrsnosti. Što se tiče SŠ znači osnivač smo 8 SŠ i jednog 

učeničkog doma. Po prvi puta nakon dosta godina u SŠ je porastao broj učenika za 50 što 

izgleda mala brojka, ali je dobro, naime i plan upisa koji Županijska uprava zajedno radi sa 

Gospodarskom i Obrtničkom komorom i svim srednjim školama utvrđivanje plana upisa sa 

potrebama gospodarstva, ali isto tako i promidžbena politika upisa u srednje  škole od vodiča 

za upis u srednje škole, prezentacije zanimanja na trgovima ali i Dana otvorenih vrata u svim 

srednjim školama i polučila plodom i mislim da će ove godine biti još bolji i kvalitetniji upis u 

srednje škole i da ćemo i dalje imati povećanje broja učenika u srednjim školama. Ono što 

obilježava investicije u srednjoškolsko obrazovanje je centar kompetentnosti koji je nositelj 

Obrtnička škola u Koprivnici, a partner je Strukovna škola u Đurđevcu vrijedan preko 72 

miliona kuna od čega je 60 miliona bespovratnih sredstava i gdje su stvoreni uvjeti za jedno 

moderno strukovno obrazovanje iz područja elektrotehnike i računalstva. Ono što dalje stoji, 

sve pobrojane informacije su vam u izvješću pa vas molim da takvo izvješće prihvatite. 



 JOSIP VEČENAJ: Evo podržavamo napore koje Županija čini u školstvu jer smo 

vidjeli da su rashodi za energiju za materijale više od 4 miliona, što je jako puno, da nije 

intervencija Vlade bilo bi više, isto tako podržavamo energetsku učinkovitost, ali smo uočili da 

neke škole, jasno podržavamo i jedno i drugo, ali neke škole dobivaju foto naponske termo-

elektrane dok druge škole nisu uopće još u programu nekakve energetske obnovljivosti, pa bi 

predložili da zapravo prioritet imaju u tim sredstvima, škole koje trebaju osnovnu energetsku 

obnovu.  

 DAJANA MILODANOVIĆ: Sad nam je izuzetna prilika da obnovimo naše škole jer 

ide natječaj gdje će se financirati 100 % obnavljanje javnih zgrada, pa evo apeliramo da 

obnovimo škole i da budu energetski učinkovite.  

KRISTINA ŠKODA VAJDIĆ: Poštovani svi, lijepi pozdrav, evo pohvalila bih sve 

projekte koji su nabrojani detaljno u izvješću, ali kako svi skupa zajedno moramo gledati u 

budućnost, zanima me u kojoj fazi su projekt Srednje škole Koprivnica, Učeničkog doma u 

Koprivnici, projekt Osnovne škole u Koprivničkom Ivancu te projekt igrališta kod Srednje 

škole Koprivnica?  

RATIMIR LJUBIĆ: Što se tiče energetske učinkovitosti škola mi prijavljujemo sve 

škole koje imaju uvjete za to, znate da mora biti ušteda negdje oko 50%, isto tako gledamo da 

tamo gdje god postoje mogućnosti i uvjeti postavljamo fotonaponske elektrane, ne 

termoelektrane nego fotonaponske. Što se tiče Srednje škole Koprivnica u pripremi je projektni 

zadatak i uskoro će biti raspisani natječaj tj. natječaj je raspisan. Što se tiče igrališta kod Srednje 

škole Koprivnica natječaj je bio raspisan, javio se jedan izvođač, cijena je bila prevelika pa će 

se natječaj morati ponoviti s korigiranom cijenom više od predviđenog. Što se tiče škole Ivanec 

naime nacionalni plan za oporavak i otpornost predviđa i određeni broj učenika koje 

ministarstvo propisalo u šk. g. 2027./2028. s obzirom da je projekt škole Ivanec koji je postojao 

ima prevelik broj učionica, imali smo sastanak zajedno sa načelnikom i ravnateljicom škole 

Ivanec i budemo radili realni broj učionica i Učenički dom je isto tako ovog trenutka u pripremi 

projektna dokumentacija da se raspiše natječaj za projektiranje.  

DAJANA MILODANOVIĆ: Mogu Vas nešto pitati? Rekli ste da neke škole nemaju 

taj standard da se prijave na natječaj, škola u Ferdinandovcu npr… 

RATIMIR LJUBIĆ: Znači njih ćemo morati vlastitim sredstvima ili će neke škole ići 

u nadogradnju kroz MPO pa ćemo tamo, a one koje nemaju uvjete da se prijave jer imaju veći 

energetski razred, njih ćemo djelomično onda vlastitim sredstvima, a škola u Ferdinandovcu se 

planira nadograditi i onda će kroz kompletni projekt biti sve.  

   Županijska skupština je sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o usvajanju Izvješća o realizaciji Programa iz područja osnovnog i 

srednjeg školstva Koprivničko-križevačke županije za 2022. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 



Točka 21. 

 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Izvješće. 

  Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

 RATIMIR LJUBIĆ: Ovo je sedma godina što je Županija uvela nakon kreditiranja, 

stipendiranje od početnih 20 studenata koji su pred 7 godina primali stipendije, došli smo do 

100 studenata koji primaju po 1000 kuna mjesečno, odnosno 12 tisuća kuna godišnje. 

Prvenstveni glavni kriterij stipendiranja je deficitarnost struke pa tako su najviše 

najzastupljeniji studenti medicine njih 14, strojarstvo 10, dentalne medicine 9, farmacije 8, 

rehabilitacije sestrinstva i računalstva 4 i onda su po zastupljenosti druge struke. Znači želja 

nam je prvenstveno deficitarna zanimanja koja određuje Zavod za zapošljavanje i želja nam je 

svake godine povećavati broj stipendija. Predlažem da takvo izvješće prihvatite.   

MARKO MARTINČEVIĆ: Poštovani predsjedniče, uvaženi župane i zamjeniče, 

cijenjene kolegice i kolege. Prvenstveno pohvala, moram pohvaliti povećanje stipendija sa 70 

na 100, sa 700 kn na 1000 kn, također moram pohvaliti digitalizaciju koja je ove godine prvi 

puta napravljena, no ostaje nada i želja da možemo kroz godine povećavati broj stipendija. 

Smatram da 100 stipendija, ako idemo godišnje sa 10 % povećanja da bi mogli sljedeće godine 

na 110 pa tako dalje, mislim da to, to je veliki izdatak slažem se sa time, imamo nekakvu 

obavezu financijsku zahvaljujući kreditima, razumijem to, no 10 % povećanje nije nemoguće 

ostvariti stoga se zaista nadam da to može ući u plan.  

  Županijska skupština je sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o usvajanju Izvješća o stipendiranju i kreditiranju studenata 

Koprivničko-križevačke županije za 2022. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 22. 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Izvješće.  

 Obrazloženje daje  zamjenik župana Ratimir Ljubić.  

 

 RATIMIR LJJUBIĆ: Sredstva za kulturu, raspoređena su sukladno objavljenom 

natječaju i pozivu za sufinanciranje programa, projekata, ustanova i udruga u kulturi. Treba 

istaknuti prvenstveno sufinanciranje rada Galerije naivne umjetnosti u Hlebinama, 

sufinanciranje programa koje provode muzejske ustanove s područja Županije, isto tako 

sufinanciranje plaća bibliobusnih službi, knjižnice i čitaonice Fran Galović te gradske knjižnice 

Franjo Marković u Križevcima kao i nabavu prve faze vozila za bibliobusnu službu. Isto tako i 

sufinanciranje rada zajednice kulturno-umjetničkih udruga KKŽ. Predlažemo da takvo izvješće 

usvojite.  

 



  Županijska skupština je sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o usvajanju Izvješća o realizaciji  

Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 23. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Izvješće. Ako se slažete da objedinimo točku 23. i 24. kod obrazloženja i kod 

rasprave? 

 

DAJANA MILODANOVIĆ: Što se tiče Kluba Nezavisnih nije potrebno obrazloženje.  

 

PREDSJEDNIK: U redu, obrazloženje nije potrebno, da li se netko javlja za raspravu? 

 

  Županijska skupština je bez rasprave sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Zajednice sportova Koprivničko-

križevačke županije i realizaciji programske djelatnosti sporta u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 24.  

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Izvješće.  

 

  Županijska skupština je bez rasprave sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Zajednice tehničke kulture Koprivničko-

križevačke županije i realizaciji programske djelatnosti tehničke kulture u 2022. godini 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 25.  

 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Izvješće.  

 

Županijska skupština je bez rasprave sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o usvajanju Izvješća o realizaciji Programa odgoj, obrazovanje, 

kultura i drugi interesi građana za 2022. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 



Točka 26.  

 

 PREDSJEDNIK: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje 

koji podržava isti. 

 

Županijska skupština je bez rasprave sa 22 glasova „za“ donijela  

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o prihvaćanju darovane nekretnine 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 27.  

 

Pod točkom pitanja i prijedlozi nije bilo rasprave.  

 

Završeno u 19,25 sati.  

 

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA                                                                   PREDSJEDNIK 

 Helena Matica, dipl. iur.                                                                          Damir Felak, dipl. ing. 

 

 

 


